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Protokoll fört vid Svenska Konståkningsförbundets Förbundsmöte 
den 26 september 2020 via EasyMeet 
 

Inledning 

Förbundsordförande Katarina Henriksson hälsade alla deltagare varmt välkomna till 2020 års Förbunds-
möte.  

 
Förbundsmötet 2020 

Mötets öppnande 

 
Förbundsordförande Katarina Henriksson hälsade välkommen till det första digitala mötet. 
Inledning, Katarina inledde med att tacka alla fantastiska medlemmar i hela Sverige, alla gör ett 
viktigt arbete för svensk konståkning. Katarina framförde att hon ägnat en stor del av sitt liv åt 
konståkningen och att hon står upp för det hon tror på. Hon lyfte behovet av att vi arbetar 
tillsammans för att motverka de problem som framkommit och att barn och unga alltid ska ha 
trygga och bra miljöer inom konståkningen. Hon betonade att målet framåt är att genomföra 
förändringar och åtgärder för att få bort missförhållanden, att införa förbundsutvecklingsplanen 
och genomföra ett fantastiskt VM trots corona. Detta måste vi alla göra tillsammans.  
 
Parentation, låt oss minnas de som lämnat oss de senaste åren, Birger Rosén 2 oktober 2019, 
förbundsordförande åren 1984-1998 som startade Lerums konståkningsklubb, han blev 80 år. 
Alexander Szabo, 3 juli 2020, ledamot i Skånes konståkningsförbund och ordförande i Halmstad 
Konståkningsklubb, han blev 78 år.  
 
En tyst minut. 
 
Förbundsordförande Katarina Henriksson förklarade Förbundsmötet 2020 för öppnat. 
 

1. Upprop med fullmaktsgranskning och fastställande av röstlängd 

Camilla Fredman föredrog röstlängden: 
 
Föreningar: 

Förening Ombud Förening Ombud 

Alingsås 
Konståkningsklubb 

Maria Johansson Leksands IF Konståkning  Sara Rantapää (res 
Yvonne Norman) 

Backa 
Konståkningsklubb 

Kina Lassinantti Lerums 
Konståkningsklubb 

Cecilia Ihse 
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Boo SK  Fredrik Engström Lidköpings 
Konståkningsklubb 

Eva Karlsson 

Borlänge 
Konståkningsklubb  

Karin Andersen 
Lindström 

Linköpings 
Konståkningsförening 

Marianne Hogner 

Botkyrka 
Konståkningsklubb 

Viktor Alm Luleå Allmänna 
Konståkningsförening  

Kristina Blom 

Djurgårdens IF - 
konståkning  

Leila Eriksson Luleå Konståkningsklubb Marianne 
Johansson 

Ekerö 
Konståkningsklubb 

Tanja Nordebäck Lycksele 
Konståkningsförening 

Anna Lundqvist 

Enebybergs IF 
Konståkning 

Jon Sintorn Lysekils 
Konståkningsklubb 

Sara Johansson 

Falkenbergs 
Konståkningsklubb 

Kjell Henningsson Malmö 
Konståkningsklubb 

Izabell Bond 

Föreningen Göteborgs 
Konståkningsakademi 

Johan Thanasinaris Mörrums 
Konståkningsklubb 

Johan Eriksson 

Föreningen Skating & 
Dance Academy 

Tanja Nordebäck Nacka 
Teamåkningsklubb 

Karin Skarstedt 

Föreningen Solna 
Konståkning 

Håkan Mattisson Orsa Konståkningsklubb Lara Feller 

Föreningen Ytterby 
Kungälvs Konståkare 

Anna Nylén Rosenlunds 
Konståkningsförening 

Sara Davidsson 

Göteborgs 
Konståkningsklubb 

Therese Krook Skärgårdens Sportklubb - 
Konståkning 

Linda Gittelman 

Göteborgs 
Konståkningsklubb 
Synchro 

Ulrik Sandberg Stenungsunds 
Konståkningsklubb 

Krister Persson 

Göteborgs Team- och 
Konståkningsklubb  

Johan Hellström Stockholms Allmänna 
Skridskoklubb 
Konståkning 

Christoffer 
Wedelin 

Halmstads 
Konståkningsklubb 

Helen Rosenberg Stockholms 
Konståkningsklubb 

Pernilla Flisberg 

Hammarö 
Konståkningsklubb 

Maria Samuelsson Strömstad Tanums 
Konståkningsklubb 

Martin Sandberg 

Haninge 
Konståkningsklubb 

Urban Wretling Sundbybergs IK - 
Konståkning 

Karin Skarstedt 

Höörs 
Konståkningsförening 

Carola Skoglund Sundsvalls 
Konståkningsklubb 

Ellen Hintala 

IF Castor Tore Åberg Tibro Konståkningsklubb Claudia 
Gloudemans 

IFK Lidingö 
Konståkningsklubb 

Kristina Björkkvist Tjörns 
Konståkningsklubb 

Martin Sandberg 
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Isdala 
Konståkningsklubb 

Henrik Markusson Umeå IK 
Konståkningsförening  

Elin Norlin 
Wingfors 

KK Iskristallen Sundsvall Fredrik Kuoppa Vallentuna 
Konståkningsklubb 

Ed Fontes 

KK Sollentuna  Karin Queseth Västra Frölunda 
Konståkningsklubb 

Margareta Tohver 

Kungsbacka 
Konståkningsklubb 

Christina Sandberg Östermalms 
Konståkningsklubb 

Thomas Nordahl 

Landvetter 
Konståkningsklubb 

Maria Norling 
  

Distrikt:   

Distrikt Ombud Antal 
röster 

Bohuslän-Dal Martin 
Sandberg 

1 

Göteborg Anne Verbeke 3 

Mellersta 
Norrland 

Marie 
Johansson 

1 

Norra Svealand Linnea Olhans 1 

Norrbotten Erika Blom 1 

Skåne Fredrik 
Granqvist 

2 

Stockholm Peter Nordahl 3 

Västergötland Christer Glantz 1 

Västra Svealand Maria Jansson 1 

Östra Götaland Ulrika 
Ljungdahl 

1 

Östra Svealand Malin Berggren 1 

 
 
 
Antal föreningsröster närvarande:  53 st av 53 möjliga (100 %)  
Antal distriktsröster närvarande: 16 st av 16 möjliga (100 %) 
Antal röster närvarande totalt:  69 st av 69 möjliga (100 %) 

 

Därtill ett stort antal i övrigt närvarande åhörare från föreningar och distrikt runt om i landet.  
 

Beslutades att med godkännande lägga röstlängden till handlingarna. 

 

Martin Sandberg yrkade på att media ska tillåtas delta i förbundsmötet. Katarina Henriksson 
framförde att styrelsens tolkning att inte tillåta. Martin Sandberg begärde votering.  
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Voteringen utföll 34 ja, 33 nej och 2 avstod. Eftersom enkel majoritet krävs vilket betyder 35 
röster enligt stadgarna, avslogs förslaget.  
 

 

2. Fastställande av föredragningslista 

Förelåg föredragningslista enligt stadgarna samt förslag att behandla motionerna 2,13 och 14 
tillsammans samt 3 och 5 tillsammans.  
 
Beslutades att fastställa föredragningslistan med dessa ändringar. 
 

3. Fastställande av mötets behöriga utlysande 

Camilla Fredman föredrog hur kallelse till förbundsmötet gått ut, vilket har skett genom 
kungörande i RF:s officiella kungörelseorgan www.idrottenskungorelser.se, genom e-postutskick 
till samtliga föreningar och distrikt samt fortlöpande information om förbundsmötet på 
skatesweden.se, svenskkonstakning.se samt i sociala medier. 
 
Beslutades att godkänna att förbundsmötet utlysts i enlighet med stadgarna.  
 

4. Val av ordförande för mötet 

Valberedningen föreslog Kristina Thurée till ordförande för mötet. 
 
Beslutades att välja Kristina Thurée till förbundsmötets ordförande. 
 
Ordningsfråga från Martin Sandberg framförde att tempot är lite för högt och att mer tid 
behöver ges vid besluten. 
 
Kristina Thurée tackade för förtroendet och presenterade sig kort. 

5. Val av sekreterare för mötet 

Valberedningen föreslog förbundschef Bertil Ahlqvist att vara mötets sekreterare och föra 
protokoll. 
 
Beslutades att välja Bertil Ahlqvist till förbundsmötets sekreterare. 
 

6. a) Val av två protokolljusterare att jämte ordförande justera protokollet 


 C

L,
 L

KT
, R

JE
, B

A 
—

 P
ow

er
ed

 b
y 

Te
llu

sT
al

k

http://www.idrottenskungorelser.se/


 

5 

 

Valberedningen föreslog Johan Eriksson och Kina Lassinantti att jämte ordförande justera 
protokollet. 
 
Beslutades att välja Johan Eriksson och Kina Lassinantti att justera protokollet. 

b) Val av två rösträknare 

Valberedningen Nina Bergman och Ulrika Molin föreslogs som röstkontrollanter. 
 
Beslutades att välja Nina Bergman och Ulrika Molin till röstkontrollanter. 
 

7. Behandling av verksamhets- och förvaltningsberättelser 

a. Verksamhetsberättelser 

Mötesordförande förklarade att verksamhetsberättelsen varit utskickad och lämnade ordet fritt 
för kommentarer och synpunkter.  
 
Sara Davidsson påpekade att på sid 60 står det fel förening på Erik Pellnor, ska vara Rosenlunds 
KK 
 
Martin Sandberg påpekade att på sid 57 saknas redovisning av internationell representation 
 
Anna Nylén sid 11, punkter som står där har med kommande verksamhetsår att göra och inte 
genomförda aktiviteter. Kolumnen är överflödig. Camilla Fredman framför a 
tt planering har gjorts under året men genomförandet sker under kommande verksamhetsår. 
Anna Nylén vill att man ser över skrivningen eftersom det är ordinarie verksamhet och inte 
projekt.  
 
Peter Nordahl, undrar varför löner och arvoden för styrelseledamöter redovisas nu och inte har 
gjorts tidigare. Kaj Nyman redogjorde för hur årsredovisningen tas fram, följer K2 som är 
regelstyrt. Kortfattad redovisning och nothänvisning. Tagit in detta nu som en extra del vilket inte 
är standard i denna mall, K2. Har utökat nu efter de frågor som ställts.  
 
Martin Sandberg frågar om ledamöter har haft ersättning från Skatesweden Event AB eftersom 
det inte framgår i årsredovisningen. Kaj Nyman svarade att det finns ett konsultuppdrag till Peter 
Levin i Skatesweden Event i övrigt är det anställd personal i bolaget. Martin Sandberg framför att 
detta kan uppfattas som vänskapskorruption till vilket Kaj Nyman svarar att avtalet har 
förhandlats fram av VD i bolaget och inte av styrelsen.  
 
Peter Nordahl frågar efter förtydligande kring vem som fått vad och när Peter Levin avgick ur 
bolagets styrelse samt att det tidigare meddelats att allt styrelsearbete är ideellt. Kaj Nyman 
svarade att information i årsredovisning har utvecklats för att tydliggöra detta kring arvodering 
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och att Peter Levin ingick i styrelsen under uppbyggnaden av bolaget och att han lämnade den 
styrelsen i augusti och nu har arvoderade uppdrag i bolaget. Allt styrelsearbete är ideellt och inte 
arvoderat.  
 
Martin Sandberg frågar om statistiken på sidan 73 är en riktig ökning eller om den kan vara 
felaktig. Camilla Fredman svarar att statistiken bygger på antalet medlemmar taget ur Aktiv i 
idrott vilket är den källa vi har.  
 
Anna Nylén påtalar att det genomfördes 3 synchro aktiviteter i november 2018 i Landvetter som 
bör tas med i statistiken på sidan 28. Anne Verbeke framför att man alltid kan informera mer och 
uppmanar styrelsen att vara mer transparent framåt samt att utbetalda ersättningar är höga.   
 
Christer Glantz frågar om sidan 45 not 10 och huruvida förbundet sitter fast i ett avtal. Frågan 
skjuts fram till behandlingen av förvaltningsberättelsen. Peter Nordahl framför att han tycker att 
det som varit arvoderade uppdrag egentligen borde vara en del av ordinarie styrelsearbete och 
att det enligt RFs stadgar inte är tillåtet att styrelseledamöter ger varandra uppdrag. Vidare 
konstaterar han att Katarina har haft uppdrag som motsvarar 50-100% arbetstid från 2016 och 
att man borde anställt någon eftersom behovet fanns under lång tid. Kaj Nyman svarar att det 
har varit extraordinära händelser som föranlett detta och att man nu passerat dessa tider och att 
det har bedömts vara separat tidsbegränsade uppdrag som ligger utanför ordinarie 
styrelsearbete som är ideellt.  
 
Marianne Hogner begär streck i debatten. 
Mötesordförande sätter streck i debatten efter de tre talare som finns på talarlistan.  
Christer Glantz framför sin åsikt att man inte ska sitta i en styrelse och fatta beslut om att avlöna 
sig själv.  
 
Peter Nordahl framför att vi måste få diskutera de beslut som fattats under föregående 
verksamhetsår. 
 
Jan Sintorn har problem med uppkopplingen.  
 
Mötet ajourneras av mötesordförande till kl 11.45 
 
Martin Sandberg har en ordningsfråga kring enkel majoritet vid omröstning och vill att detta 
förklaras. 
 
Mötesordförande förklarar att då det finns tre alternativ att rösta på ja, nej och avstå så räknas 
alla röster som inneburit att man klickat på något av alternativen som avgivna röster. Om man 
väljer att inte klicka på något alternativ så räknas den rösten inte in i totalen för vad som avgör 
enkel majoritet.  
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Jan Sintorn som tidigare hade problem med uppkopplingen kommenterar arvoderingsfrågan 
med att den är allvarlig och måste kunna diskuteras. Vidare anser han att styrelsen inte verkar ha 
kunnat skilja på linjearbete och styrelsearbete och att det framåt behövs mer tydlighet och 
guidelines för styrelsen.  
 

b. Förvaltningsberättelser 

Fråga om placeringsriktlinjer från Krister Persson. Kaj Nyman svarade och beskrev de riktlinjer 
som finns. Krister återkom och vill ha förtydligande om man tillåter aktier i portföljen av tex spel, 
tobak. Kaj förtydligade att det finns etiska riktlinjer som undviker tex pornografi, spel etc) 

Anne Verbeke frågade om sponsring på sidan 36. Kaj Nyman och Katarina Henriksson förklarade 
hur jobbet gått till och vad som kommit fram hittills (Dove, Mindler) och att situationen med 
corona och senaste årets publicitet gjort det mer utmanande att få till sponsorsamarbeten och 
att man fokuserat mer på samarbeten där vi kan få hjälp med innehåll och material tex i form av 
iBuild-plattformen som är under utveckling.  

Ed Fontes framför att han inte tycker sig ha fått svar på vilka i styrelsen som fått ersättning för 
vad och hur mycket. Kaj Nyman svarar att det endast är Katarina Henriksson som fått ersättning 
för uppdrag och att i eventbolaget är det enbart Peter Levin som har ett konsultuppdrag samt att 
beloppen till Katarina framgår av årsredovisningen.  

Peter Nordahl frågar om kassaflödet per sista juni samt hur mycket pengar ISU betalat för VM 
och om pengarna finns i förbundet eller bolaget. Kaj Nyman svarar att hela placeringsportföljen 
är att betrakta som likvida medel samt att hittills har 200 000USD betalats ut från ISU för att 
bygga upp VM.  

Martin Sandberg frågar om förbundet kan bli återbetalningsskyldiga till ISU för det utbetalda 
förskottet. Kaj Nyman svarar att vi har en tät dialog med ISU och att förbundet fått garantier från 
ISU att inte lida ekonomisk skada. och ersättning från ISU 

Peter Nordahl frågar om de pengar som betalats ut är öronmärkta för VM och om pengarna då 
finns i bolaget. Kaj Nyman svarar att likviditeten används brett och att man hela tiden försöker 
planera för optimal effektivitet.  

Peter Nordahl frågar om några värdepapper sålts av efter 1 juli. Kaj Nyman svarar nej. 

Marianne Hogner framför en eloge till Kaj Nyman samt begär streck i debatten.  

Mötesordförande sätter streck i debatten.   
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c. Revisorernas berättelser 

Patrik Zettergren, revisor, föredrog revisionsberättelserna för 2018/2019 samt för 2019/2020 
och föreslog förbundsmötet ansvarsfrihet för styrelsen för bägge verksamhetsåren. 
 
Tillägg att förbundets stadgar inte har följts eftersom en ledamot har avgått under perioden och 
därmed har styrelsen inte bestått av tillräckligt många ledamöter. 
 
Martin Sandberg frågade om det ligger i revisorns uppdrag att ta upp arvodering av ledamöter. 
Patrik Zettergren förklarade hur revisorn arbetat och att områden som granskats innefattar 
löner/ersättningar samt områden där risken att göra fel är stor. Martin Sandberg svarade att det 
är skillnad på juridiskt rätt kontra oetiskt beteende.  
 
Peter Nordahl frågade om storleken på beloppen spelar någon roll och om det ska redovisas i 
årsredovisningen. Patrik Zettergren svarade att det är lagstiftning som styr vad som ska ingå i 
årsredovisningen.  
 
Mötesordförande frågar förbundsmötet om åhörare Kerstin Lundberg får yttra sig och 
förbundsmötet beslutar enhälligt att det går bra. 
 
Kerstin Lundbergs fråga läsas upp: Övriga ersättningar 183 000 kr, vilka avses? Peter Levin svarar 
att det är ersättning till fristående konsulter som bistått förbundet under perioden.  

 
Beslutades att med godkännande lägga revisionsberättelserna till handlingarna. 

 
Beslutades att med tillägg på sidan 11, 28, 57 och 60 med godkännande lägga verksamhets- och 
förvaltningsberättelserna till handlingarna samt att fastställa resultat och balansräkning för 
perioden 2018/2019 och 2019/2020. 
 
 

8. Fråga om ansvarsfrihet för förbundsstyrelsens förvaltning 

Förelåg förslag från revisorn att bevilja ansvarsfrihet för styrelsen avseende bägge 
verksamhetsåren. 
 
Krister Persson frågade hur förbundsmötet bör resonera kring ansvarsfrihet avseende dels det 
ekonomiska och revisorernas berättelse och dels de etiska och moraliska delar som diskuterats 
på mötet. 
 
Mötesordförande förklarade att ansvarsfrihet konkret innebär att om det inte beviljas har man 
en öppning, och bör då också vara beredd att gå vidare och väcka skadeståndstalan om styrelsen 
åsamkat förbundet ekonomisk skada.  Revisor Patrik Zettergren förtydligade att om ekonomisk 
skada orsakats av oegentligheter ska man gå vidare med polisanmälan och begära skadestånd.  
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Beslutades att ge styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2018/2019 resp. 2019/2020. 
 

9. Behandling av förslag till verksamhetsinriktning och ekonomisk plan för 
förbundet 

Katarina Henriksson presenterade förslaget till verksamhetsinriktning för perioden 2020-2022 
som i förväg sänts ut till samtliga föreningar och distrikt samt delats ut till de närvarande på 
Förbundsmötet.  

Kaj Nyman presenterade styrelsens förslag till ekonomisk plan för perioden 2020-2022. Specifikt 
lyftes de risker kring utvecklingen av bidragsdelen från RF som finns när bidragsystemet 
förändras, han förtydligade också att vissa personalkostnader ligger i projektkostnader när 
arbetet är knutet till ett specifikt projekt. Vidare gick Kaj Nyman specifikt igenom budgeten för 
VM där det finns osäkerhet pga corona.  

Martin Sandberg frågade om garantierna kring VM är ett noll-resultat eller en vinst. Kaj Nyman 
svarade att garantierna är att förbundet ska vara skadefria.  

Peter Nordahl menade att det är naivt att inte inse pandemins storlek och att det måste finnas 
garantier men kommer förbundet nöja sig med att inte göra en förlust. Kaj Nyman svarade att 
målsättningen är att göra vinst men att vi är garanterade att inte göra en förlust. Katarina 
Henriksson kompletterade med information att ISU är väldigt angelägna om att VM genomförs 
och att dialogen är pågående kring de ekonomiska förutsättningarna.  

Anne Verbeke efterfrågar en plan B och en plan C om VM inte kan genomföras. Kaj Nyman svarar 
att det jobbas med många olika scenarion och att resultatet kan bli allt mellan 0 och 20 miljoner i 
överskott men alltså ingen förlust.  

Mötesordförande konstaterar att ett medskick till styrelsen är att vara transparanta i 
kommunikationen framåt.  

Anne Verbeke frågar när brytpunkten är, när måste ett beslut om att ställa in VM tas. Katarina 
Henriksson svarar att dialogen med ISU pågår löpande och att beslutet är ISUs och inte SKFs. 

Christer Glantz frågar om förbundet har råd att gå med förlust under 2021/2022 och 2022/2023 
om VM blir ett noll-resultat ekonomiskt. Kaj Nyman svarar att förbundet klarar detta eftersom 
tidigare överskott måste användas i verksamheten.  

Mötesordförande ajournerar mötet i 10 minuter.  
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Beslutades att fastställa verksamhetsinriktning och ekonomisk plan (fastställs under punkt 11) 
för 2020/2021 och 2021/2022.  

 

10. Behandling av styrelsens förslag och av motioner som getts in i enlighet med 
6 kap §4 

 
Motion nr 1: Vägledning av ansvarsområden, Lerums KK mfll föreningar Göteborg 
Peter Levin redogjorde för styrelsens syn på motionen samt styrelsens förslag att 4.1 anses 
besvarat genom förbundsutvecklingsplanen samt avslag på 4.2 och att motionen därmed är 
besvarad.  
 
Cecilia Ihse yrkade bifall på motionen och begärde votering.  
 
Voteringen utföll 48 röster för styrelsens förslag och 15 röster för motionären, 1 röst avstod, 5 
röster avgavs ej. 
 
Beslutades: att godkänna styrelsens förslag 
 
Motion nr 2: Ändring SKF:s stadgar och beslut innehav av Skatesweden Events AB. Lerums KK mfl 
föreningar i Göteborg 
Peter Levin och Kaj Nyman redogjorde för styrelsens syn på motionen och styrelsens förslag 
vilket innebär bifall till godkännande av att SKF bildat och äger Skatesweden Event AB men att 
stadgeändringen behandlas under punkten 10 b 1 i dagordningen, avslag till 4.2 och 4.3 samt 
bifall till stadgeändring 4.4 som också den behandlas under 10 b 1 i dagordningen.  
 
Anne Verbeke yrkar på att varje att-sats hanteras separat.  
 
Maria Johansson yrkar bifall till motionen.  
 
Anne Verbeke yrkar på att hela SKFs styrelse också utgör styrelse i Skatesweden Event. 
 
För 4.1 finns bara ett förslag, styrelsens förslag. Beslutades: bifalla styrelsens förslag på bifall. 
 
För 4.2 röstades om motionärens förslag och styrelsens förslag. Röstningen utföll: 43 för 
styrelsens förslag, motionärens förslag 16, avstår 1 och 9 ej avlagda röster.  
Beslutades bifalla styrelsens förslag på avslag. 
 
För 4.3 Motionärens förslag om distriktsrepresentation i Skateswedens Events styrelse mot Anne 
Verbekes förslag om personunion. Omröstningen utföll Anne Verbekes förslag 23, Motionärens 
förslag 27, 11 avstår och 8 ej avgivna röster.  
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Röstades sedan om motionärens förslag mot styrelsens förslag, röstningen utföll styrelsens 
förslag 30, motionärens förslag 24, 2 avstår och 13 ej avgivna röster.  
Beslutades bifalla styrelsens förslag på avslag. 
 
För 4.4 finns bara ett förslag eftersom styrelsen menar att delar av förslaget redan hanteras 
genom att årsredovisningar för det helägda bolaget kommer presenteras på förbundsmöten. 
Beslutades bifalla styrelsens förslag på avslag. 
 
För 4.5 anses besvarad genom att delar av förslaget förs in i stadgarna 
 
Motion nr 13: Sammansättning av dotterbolagens styrelse, Stockholms KF 
Peter Levin redogjorde för motionen om att distrikten ska utse minst två styrelseledamöter i 
Skatesweden Events styrelse och att SKF och distrikt tillsammans ska utse ordförande i bolagets 
styrelse. Styrelsen i SKF anser att den har rätt att utse ledamöter utifrån kompetens eftersom 
bolaget är ett helägt dotterbolag och yrkar avslag på motionen.  
 
Anne Verbeke yrkar på att SKF styrelse även ska vara styrelse i Skatesweden event AB.  
 
Peter Nordahl yrkar bifall till motionen.  
 
Omröstning om Ann Verbekes förslag mot motionärens förslag. Utfall Motionärens förslag 25, 
Anne Verbekes förslag 24, 13 avstår och 5 ej avlagda röster.  
 
Omröstning om motionärens förslag mot styrelsens förslag på avslag utföll: styrelsens avslag 35, 
motionärens förslag 25, 2 avstår och 7 ej avlagda röster.  
 
Beslutades bifalla styrelsens förslag på avslag 
 
Motion nr 14: Ägardirektiv för förbundets dotter- och intressebolag, Stockholms KF 
Kaj Nyman redogjorde för styrelsens syn på motionen om och yrkade avslag på motionen. Inga 
yrkande eller andra förslag förelåg.  
 
Beslutades bifalla styrelsens förslag på avslag.  
 
Motion nr 3: Förutsättningar fördelning av elitserie- och A-serietävlingar 
Peter Levin redogjorde för styrelsens syn på motionen angående garanterad ekonomisk vinst för 
arrangören vid elitserietävlingar och A-tävlingar och yrkar avslag på motionen.  
 
Cecilia Ihse yrkar bifall till motionen. 
 
Maria Johansson förstår styrelsens inställning men gör ett medskick om att se över hur vi kan få 
bättre balans i ekonomin framöver.  
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Thomas Nordahl framför att det är farligt att garantera vinst och att det kan sätta förbundet i en 
rävsax.  
Omröstningen utföll Styrelsens förslag 54, motionärens förslag 11, 1 avstod och 3 ej avlagda 
röster.  
 
Beslutades bifalla styrelsens förslag på avslag 
 
Motion nr 5: Ekonomiska förutsättningar arrangemang av elitserietävlingar, Stockholms KF 
Peter Levin redogjorde för motionen och för styrelsens inställning att avslå motionärens förslag 
om att anmälningsavgifterna ska tillfalla arrangören direkt, att avslå motionärens förslag om att 
SDF ensamma ska kunna vara arrangör av elitserietävlingar, att avslå motionärens förslag om att 
förbundet inte ska ta någon del av utjämningspengarna, att bifalla yrkandet om detaljerad 
redovisning av utjämningspengarna.  
 
Peter Nordahl menar att distriktet kan vara arrangör för tävlingar och därmed skapa en modell 
som stöttar föreningarna.  
 
Karin Queseth yrkar bifall till motionen.   
 
Anne Verbeke yrkar bifall till 4.2 att distrikt ska kunna vara arrangör av tävlingar samt att varje 
att-sats ska behandlas var för sig.  
 
Omröstningen utföll för 4.1 styrelsen 53, motionären 9, avstod 1 och 6 ej avlagda röster. 
Beslutades att bifall styrelsens förslag på avslag.  
Omröstningen utföll för 4.2 Styrelsen 32, motionären 27 och 10 ej avlagda röster.  
Beslutades att bifalla styrelsens förslag på avslag 
Omröstningen utföll för 4.3, styrelsen 51, motionären 13, 1 avstod och 4 ej avlagda röster. 
Beslutades bifalla styrelsens förslag på avslag 
4.4 om detaljerad redovisning ansågs av förbundsmötet vara besvarad. 
 
Motion nr 4: Valbarhet till förbundsstyrelsen, Bohuslän-Dals KF 
Kaj Nyman redogjorde för styrelsens förslag att uppdra till Förbundsstyrelsen att genomföra en 
konsekvensanalys av en eventuell begränsningsregel i fråga om mandatperiod för 
förbundsstyrelseuppdrag, att till nästkommande ordinarie Förbundsmöte återkomma med en 
rapport om utfallet av Förbundsstyrelsens utredning, inklusive ett förslag till beslut, samt att 
motionen därmed får anses vara besvarad.  
 
Erika Blom yrkade bifall till styrelsens förslag.  
 
Martin Sandberg yrkar bifall till motionen och yrkar på ett omedelbart införande. Kaj Nyman 
framför att ett omedelbart införande och därmed retroaktivitet kan vara problematiskt.   
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Marie Johansson framför att mellersta Norrland inte vill ha någon begränsning och att 
förbundsmötet har möjlighet att förändra styrelsen på varje förbundsmöte. 
 
Christer Glantz menar att förbundsstyrelsen inte bör göra en konsekvensanalys.  
 
Marianne Hogner yrkar avslag på både motionen och på styrelsens förslag till konsekvensanalys. 
 
Martin Sandberg framför att han informerat valberedningen o förslaget i förväg och att det 
därmed borde gjorts förberedelser om förbundsmötet beslutar om omedelbart införande.   
 
Maria Johansson yrkar på 12 års begränsning istället för 8 år.  
 
Mötesordförande ställer upp propositionsordningen, först röstas om begränsning i mandattid  
eller inte. Om det beslutas om begränsning ställs 12 år mot 8 år. Om det röstas för ingen 
begräsning ställs styrelsens förslag om konsekvensutredning mot avslag. 
Omröstning: styrelsens förslag 41, motionärens förslag 26, 2 ej avgivna röster 
 
Omröstning: styrelsens förslag mot avslag till konsekvensutredning, styrelsen 43 och avslag 22, 1 
avstår och 3 ej avgivna röster.  
 
Beslutades bifalla styrelsens förslag. 
 
Sara Danielsson ställde en ordningsfråga om förbundsmötet ska göras klart eller ajourneras till en 
senare tidpunkt.  
 
Mötesordförande ajournerade mötet i 5 minuter.  
 
Mötesordförande redogjorde för förslaget att antingen göra klart i dag eller ajournera mötet till 
fredag den 2 oktober.  
 
Krister Persson föreslog att göra klart men ändra dagordningen och ta valen före resten av 
motionerna.  
 
Sara Davidsson yrkar på omröstning. 
 
Marianne Hogner stödjer förslaget att göra klart men ändra ordningen så valen tas före 
motionerna. Peter Nordahl, Martin Sandberg och Marie Johansson stödjer att göra klart mötet 
idag. 
 
Omröstning om mötet ska ajourneras genomfördes och utföll 56 röster för att göra klart i dag, 11 
röster för att ajournera, 2 ej avlagda röster.  
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Förbundsmötet beslutade att slutföra förhandlingar men ändra ordningen i dagordningen så att 
valen tas före resterande motioner men efter styrelsens förslag till förbundsmötet.  
 
Styrelsen förslag 
 
a)  Stadgeändringar 
 
Peter Levin redogjorde för styrelsens förslag till stadgeändringar som sänts ut till föreningar och 
distrikt i förväg. 
 
Förbundsstyrelsen föreslår förbundsmötet att besluta om följande ändringar i 4 kap, 2 §: Vid 

förbundsmötet har; − varje ansluten förening, som fullgjort sina skyldigheter enligt 8 kap. 5 § 3-4 

punkterna, en (1) röst. − varje SDF en (1) röst och ytterligare en (1) tilläggsröst för varje påbörjat 
femtal föreningar inom distriktet utöver fem (5) – dock högst tre (3) röster. För att tilläggsröst 
ska komma ifråga krävs att vederbörande förening har minst 30 aktiva och betalande 
medlemmar samt har fullgjort föreningens skyldigheter enligt dessa stadgar. Antalet aktiva 
medlemmar intygas av föreningens revisor. Underlag för beräkning av antalet röster enligt ovan 
ska tas fram varje år med utgångspunkt från förhållandena per den 30 juni ska vara det läge som 
gällde den 30 juni före förbundsmötet. 
 
Förbundsstyrelsen föreslår förbundsmötet att besluta om följande ändringar i 8 kap, 5 §: 
Punkterna 3 och 4 ersätts med ny punkt 3. Efterföljande punkter får ny numrering. 3. årligen 
betala årsavgift och avge årsrapport enligt de anvisningar som förbundsstyrelsen föreskriver 
 
Förbundsstyrelsen föreslår förbundsmötet att besluta om följande ändringar i 4 kap. 5 §: 7. 
behandling av verksamhetsberättelse och årsredovisning verksamhets- och 
förvaltningsberättelser: a) förbundsstyrelsens verksamhetsberättelser för Förbundet samt för 
Anderbergsfonden senast förflutna förflutet verksamhetsår, b) förbundsstyrelsens 
förvaltningsberättelser årsredovisning för Förbundet inklusive dotterbolag samt för 
Anderbergsfonden senast förflutna verksamhetsår, c) revisorernas berättelser för samma tid, 
 
Förbundsstyrelsen föreslår förbundsmötet att besluta - att 4 kap. 5 §, punkt 19 utgår och 
efterföljande punkter får ny numrering. - att ändringen träder i kraft omedelbart 19. val av två (2) 
övriga ledamöter i Etik- och disciplinnämnden för en tid av två (2) år, 
 
Förbundsstyrelsen föreslår förbundsmötet att besluta om följande ändringar i 5 kap: 
Ny lydelse: 3 § Bestraffningsärenden Med stöd av 14 kap. 8 § RF:s stadgar utgör Etik- och 
Disciplinnämnden förbundets bestraffningsorgan i samtliga ärenden enligt 14 kap. RF:s stadgar. 
Etik- och Disciplinnämndens bestraffningsbeslut får överklagas till RIN (Riksidrottsnämnden) 
senast inom två (2) veckor från den dag beslutet meddelades. 4 § Prövningsrätt 
Förbundsstyrelsen utövar prövningsrätt enligt 15 kap. RF:s stadgar. Beslut enligt 15 kap. 1 § 
första stycket och 3 § första stycket punkterna 1 och 3 RF:s stadgar ska vid överklagande till 
Förbundet prövas av förbundsstyrelsen. Förbundsstyrelsen har rätt att överlåta denna 
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beslutanderätt till annat organ inom förbundet. Förbundsstyrelsens beslut i ärende enligt 15 kap. 
RF:s stadgar får överklagas till RIN (Riksidrottsnämnden) senast inom två (2) veckor från den dag 
beslutet meddelades. 
Förbundsstyrelsen föreslår att i 5 kap. 2 §, görs ett tillägg med följande lydelse: 
”Förbundsstyrelsen har rätt att, med beaktande av bl.a. RF:s stadgar, besluta att viss verksamhet 
ska bedrivas i aktiebolagsform.” 
 
Martin Sandberg yrkade på avslag på ändringen i 4 kap §2 eftersom nuvarande skrivning är för 
tuff men förslag är inte tillräckligt tydligt. 
 
Omröstningen utföll styrelsens förslag 50. Martin Sandbergs yrkande 13, 6 ej avlagda röster. 
 
Beslutades att bifalla styrelsens förslag till stadgeändringar. 

 
b) Handlingsplan 
 
Bertil Ahlqvist redogjorde för förslaget av en handlingsplan kopplad till resultatet av den externa 
utredning som genomförts.  

 
Beslutades att bifalla styrelsens förslag till handlingsplan. 

11. Fastställande av föreningarnas årsavgift och ekonomisk plan för förbundet för 
nästkommande tvåårsperiod  

Styrelsen föreslår att föreningarnas årsavgift till förbundet förblir oförändrad (3 000 kr per 
förening) nästkommande tvåårsperiod samt att fastställa den ekonomiska planen.  
 
Beslutades att för perioden 2020-2022 fastställa föreningarnas årsavgift till 3 000 kr per förening 
samt fastställa den ekonomiska planen.  
 
 

12. Val av förbundsordförande, tillika styrelsens ordförande för en tid av två år 

Valberedningens ordförande Cecilia Falkenbäck och Berit Westin berättade om hur 
valberedningens arbete gått till. Dom berättade även att valberedningen utsatts för försökt till 
påtryckning och även hot vilket dom anmält till RIN. Uttrycker förtroende för nuvarande styrelse 
men vill också ha förnyelse varför man föreslår 3 nya ledamöter. Valberedningen vill presentera 
förslaget i sin helhet för att sammansättningen hänger ihop.  
 
Mötesordförande framför att när man nominerar eller förordar någon kandidat ska man prata 
för den kandidaten, inte mot andra kandidater.  
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Valberedningen föreslog omval av Katarina Henriksson till förbundets ordförande för ytterligare 
en period av två år. 
 
Peter Nordahl yrkar på att Katarina Henriksson inte är valbar eftersom han menar att hon ska 
anses vara arbetstagare, vidare yrkar Peter på omröstning om Katarina Henriksson ska anses vara 
valbar.  
 
Mötesordförande framför att man ska anses vara arbetstagare om det finns ett anställningsavtal 
och att man uppbär arvode tillfälligt eller temporärt ska det inte anses vara definierat som 
arbetstagare.  
 
Kaj Nyman framför att Katarina Henriksson inte uppbär några arvoderade uppdrag just nu och de 
uppdrag som funnits tidigare har varit projektuppdrag.  
 
Valberedningen har tolkat stadgarna utifrån att Katarina inte haft en anställningsroll och anser 
därför att hon är valbar.  
 
Jan Sintorn frågar om valberedningens oenighet kring nomineringen av Katarina baseras på 
tolkningen om valbarhet. Valberedningen svarar att oenigheten inte beror på valbarhetsfrågan.  
 
Peter Nordahl yrkar på att förbundsmötet ska besluta om Katarina Henriksson är valbar eller inte.  
 
Ed Fontes framför att frågan handlar om moral och tycker att han fortfarande inte fått svar om  
de olika konsultarvoden som betalats ut.  
 
Martin Sandberg framför att han i samtal med RFs chefsjurist fått besked om att förbundsmötet 
måste bena ut vad som gäller utifrån längd på uppdrag, om det är knutet till enskild person och  
jävighet utifrån uppdraget och framför att han anser att Katarina är en arbetstagare.  
 
Tanja Nordebäck nominerar Ingela Strid till ordförande posten.  
 
Erika Blom framför att hon anser att Katarina Henriksson är valbar. 
 
Marie Johansson framför stor tacksamhet för det Katarina Henriksson bidragit med till 
konståkningen och stödjer valberedningens förslag och hon anser att arvoderingen som 
förekommit inte utgjort ett hinder för omval.  
 
Jon Sintorn framför att man som ombud måste få säga vad man tycker både för och emot 
kandidater och att han anser att valbarheten är tveksam gällande Katarina Henriksson.  
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Peter Nordahl framför att han har dokumentation som styrker att i maj 2019 hade Katarina 
Henriksson ersättning motsvarande 50% av en tjänst som sedan höjdes till 100% av en tjänst och 
att styrelsen gjort om ett ideellt uppdrag till en anställning.  
 
Marianne Hogner begär streck i debatten. 
Fredriks Granqvist anser att Katarina Henriksson är valbar.  
 
Valberedningen förtydligar att dom anser att frågan om anställning och valbarhet gäller 
tidpunkten för förbundsmötet och inte tidigare.  
 
Peter Nordahl framför att det är märkligt att ersättning till Katarina upphört just nu efter flera år 
och tycker att det inte hänger ihop.  
 
Mötesordförande beslutar om streck i debatten och omröstning om valbarhet.  
 
Omröstningen utföll 27 för valbarhet och 40 mot valbarhet, 1 avstod och 1 röst som ej avgivits. 
 
Förbundsmötet beslutar att Katarina Henriksson inte är valbar till ordförande. 
 
Nomineringar till ordförande: 
Tanja Nordebäck nominerar Ingela Strid.  
Martin Sandberg nominerar Helena Rosén Andersson som ordförande. Marianne Hogner 
nominerar Helena Rosén Andersson. Anne Verbeke stöttar Martin Sandbergs förslag. Kjell 
Henningsson stöttar Helena Rosén Andersson.  
Johan Thanasinaris nominerar Johan Aldergren 
Therese Krok nominerar Anna Nylén men Anna meddelar att hon inte står till förfogande.   
Erika Blom nominerar Kaj Nyman 
 
Omröstning: 
Helena Rosén Andersson 32 röster 
Kaj Nyman  24 röster 
Ingela Strid  7 röster 
Johan Aldergren 3 röster 
 
Beslutades att välja Helena Rosén Andersson till förbundsordförande för en tid av två år. 
 

13. Val av två (2) övriga ledamöter för en tid av fyra (4) år 

Valberedningen föreslog omval av Peter Levin och nyval av Fredrik Lagergren för en period av 
fyra (4) år.  
 
Peter Nordahl nominerar Anna Christiansson. 
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Johan Thanasinaris nominerar Johan Aldergren. 
 
Omröstning 
Peter Levin   35 röster 
Johan Aldergren  5 röster 
Fredrik Lagergren  60 röster 
Anna Christiansson 34 röster 
 
Beslutades att välja ledamöter i enlighet med Valberedningens förslag: 

Peter Levin  2020-2024  

Fredrik Lagergren 2020-2024 

 
 

14. Val av två (2) övriga ledamöter för en tid av två (2) år 

Valberedningen föreslog omval av Carina Kelly och nyval av Caroline Frank för en period om två 
(2) år. Carina Kelly meddelar att hon inte längre står till förfogande. 
 
Peter Nordahl nominerar Sanela Lundqvist. 
Göteborgs Konståkningsakademi nominerar Johan Aldergren men pga jämställdhetsreglerna är 
han inte valbar. 
Kristina Blom nominerar Erika Blom  
Therese Krok nominerar Anna Nylén men Anna meddelar att hon inte står till förfogande. 
 
Omröstning 
Caroline Frank 64 röster 
Sanela Lundqvist  40 röster 
Erika Blom  26 röster 
 
Beslutades att välja ledamöterna: 

Sanela Lundqvist 2020-2022 

Caroline Frank 2020-2022 

 
 

15. Ev. fyllnadsval  
 
Fyllandsval av ledamot aktuellt efter Helena Rosén Andersson valts till förbundsordförande. 
Valberedningen föreslog fyllnadsval av Erika Blom för perioden 2018-2022. 
 
Peter Nordahl nominerar Anna Christiansson 
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Therese Krok nominerar Anne Verbeke men Anne meddelar att hon inte står till förfogande.  
 
Tomas Nordahl framför att geografisk spridning är viktigt och att styrelsen inte ska vara 
koncentrerad till enbart Stockholm och Göteborg. 
 
Marie Johansson framför att geografisk spridning är mycket viktigt och förordar Erika Blom.  
 
Peter Nordahl framför att kompetens är viktigast.  
 
Omröstning 
Anna Christiansson 29 röster 
Erika Blom  38 röster 
 

Beslutades att välja ledamot i enlighet med Valberedningens förslag: 

Erika Blom 2018-2022 

 
 

16. Val av en revisor och en personlig ersättare till denne för en tid av två år 

Valberedningen föreslog mötet att välja Patrik Zettergren till ordinarie revisor. Till personlig 
ersättare föreslogs Magnus Wennlöf. 
 
Peter Nordahl nominerar auktoriserad revisor Jan Karlestedt  
 
Omröstning 
Patrik Zettergren 24 röster 
Jan Karlestedt 40 röster 
 
Magnus Wennlöf drar tillbaka sin kanditatur.  
 
Valberedningen kommenterar att normalt finns personlig ersättare från samma byrå.  
 
Peter Nordahl nominerar Olle Rottbers till personlig ersättare. 
 
Beslutades att välja Jan Karlestedt som ordinarie revisor och Olle Rottbers till personlig ersättare 
för en tid av två (2) år. 
 
 

17. Val av ordförande i Etik- och Disciplinnämnden för en tid av två år 

Valberedningen föreslog mötet omval av Björn Sahlin till ordförande för en tid av två (2) år. 
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Beslutades att välja Björn Sahlin till ordförande i Etik- och Disciplinnämnden för en tid av två (2) 
år. 2020-2022 
 
 

18. Val av två övriga i Etik- och Disciplinnämnden för en tid av fyra år 

Valberedningen föreslog mötet omval av Nanna Stranne och nyval av Anna Medin till ledamöter 
för en tid av fyra (4) år. 
 
Beslutades att välja ledamöter i enlighet med Valberedningens förslag: 

Anna Medin  2020-2024 
Nanna Stranne  2020-2024 

 

19. Val av ordförande samt två ledamöter i valberedningen för en tid av två år 

Martin Sandberg nominerar Peter Nordahl till ordförande och Krister Persson till ledamot.  
Karin Skarstedt nominerar Johan Oldhoff som ledamot eller ordförande 
Marie Johansson nominerar Lina Thors 
Peter Nordahl meddelar att han drar tillbaka sin kandidatur. 
 
Beslutades att välja valberedning för en tid av två år enligt följande: 

 Johan Oldhoff,  Ordförande 

 Krister Persson,  ledamot 

 Lina Thors,   ledamot 

 
 

20. Val av ombud och suppleanter till Riksidrottsmötet (RIM) 

Förelåg förslag att ge Förbundsstyrelsen i uppdrag att utse representanter till Riksidrottsmötet. 
 
Beslutades att uppdra åt Förbundsstyrelsen att utse representanter till Riksidrottsmötet. 
 
 
Mötesordförande återupptar punkten 10 om behandling av inkomna motioner 

Behandling av styrelsens förslag och av motioner som getts in i enlighet med 6 

kap §4  
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Motion nr 6: Utvidgande av tävlingskalender för stjärn- och klubbtävlingar, Stockholms KF 
Peter Levin redogjorde för motionen och styrelsens inställning och att yrkandet enligt 4.1 anses 
tillgodosett, att avslå motionärens förslag om att låta stjärn- och klubbtävlingar starta första 
helgen i oktober i stället för november, att Förbundsmötet uppdrar till Förbundsstyrelsen att till 
säsongen 2021/2022 utvärdera i vilken utsträckning stjärn- och klubbtävlingar kan tillåtas 
samtidigt som SM, samt att motionen därmed får anses vara besvarad. 
 
Karin Queseth framför att det just nu är en väldigt kort säsong och att man vill ha fler tävlingar 
och fler möjligheter att ordna tävlingar och yrkar bifall till motionen.  
 
Marianne Hogner framför att det vore bra om tävlingarna kan komma igång lite tidigare på 
säsongen.  
 
Marie Johansson vill ha en mjukare start på säsongen och att den kan komma igång i mitten av 
oktober.  
 
Urban Wretling framför att säsongen gärna får förlängas in i april. 
 
Fredrik Granqvist stödjer motionen och yrkar bifall. 
 
Anne Verbeke stöttar motionen i sin helhet.  
 
Peter Levin framför att utmaningarna kvarstår och det kommer bli krockar mellan stjärntävlingar 
och a-tävlingar vad gäller resurser om det ändras i linje med motionen.  
 
Claudia Gloudemans framför att mindre distrikt kommer få svårt att fylla sina tävlingar om 
Stockholm och Göteborg anordnar ännu fler tävlingar. 
 
Anne Verbeke förtydligar att dom inte vill ha fler tävlingar bara längr tid att genomföra dom på.  
 
Peter Levin betonar att om klubb och stjärntävlingar genomförs tidigare så kommer det 
konkurrera med a-tävlingar men styrelsen ändrar sitt förslag till att tävlingarna kan starta i mitten 
av oktober.  
 
Omröstningarna utföll: 
4.1 styrelsen 24 röster, motionären 31 röster, 13 ej avlagda röster 
4.2 styrelsens förslag 25 röster, motionärens förslag 31 röster, 13 ej avlagda röster 
4.3 styrelsens förslag 22 röster, motionärens förslag 32 röster, 1 avstod, 14 ej avlagda röster. 
 
Förbundsmötet beslutade bifalla motionen: 
4.1 Att Svenska Konståkningsförbundet ska från och med säsongen 2020/2021 låta distrikten 
själva disponera ut stjärntävlingar utan godkännande av Svenska Konståkningsförbundet.  
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4.2 Att Svenska Konståkningsförbundet ska från och med säsongen 2020/2021 låta stjärn- och 
klubbtävlingarna starta första helgen i oktober istället för november under tävlingsåret.  
4.3 Att Svenska Konståkningsförbundet ska från och med säsong 2020/2021 tillåter stjärn- och 
klubbtävlingar att arrangeras under samma helg som SM ligger. 
 
 
Motion nr 7: Rutiner och processer kring anmälningar som inkommer till distrikten och SKF, 
Stockholms KF 
Peter Levin redogjorde för motionen och styrelsens syn på den, att bifalla motionärens förslag 
och uppdra till Förbundsstyrelsen och Etik- och disciplinnämnden att ta fram en tydlig process 
och riktlinjer för hur anmälningar skall hanteras. att uppdra till Förbundsstyrelsen att utarbeta 
råd om hur ärenden kan och bör hanteras innan de blir formella anmälningar samt att motionen 
därmed får anses vara besvarad. 

 
Marianne Hogner framförde att det är viktigt med en tydlig gång och tydliga råd och riktlinjer.  
 
Peter Nordahl som motionär framförde att man eftersträvar en gemensam tydlighet och att 
motionären därmed godtar styrelsens svar. 
 
Förbundsmötet beslutade bifalla styrelsens förslag.  
 
Motion nr 8: Publicering av årsredovisningar på förbundets hemsida, Stockholms KF 
Kaj Nyman föredrog motionen och styrelsens syn på den samt styrelsens förlag att uppdra åt 
Förbundsstyrelsen att årligen tillhandahålla en sammanfattande rapport av årsredovisningar för 
Förbundet samt dotter- och intressebolag inom tre månader från verksamhetsårets slut, att avslå 
motionärens förslag om att publicera årsredovisningen på förbundets hemsida snarast efter varje 
årsbokslut, samt att motionen därmed får anses vara besvarad. 
 
Peter Nordahl framför att han accepterar styrelsens förslag på svar och att motionären därmed 
är nöjd.  
 
Förbundsmötet beslutade bifalla styrelsens förslag.  
 
Motion nr 9: Styrning mot ekonomiska nyckeltal, uppföljning och redovisning, Stockholms KF 
Kaj Nyman föredrog motionen och styrelsens syn på den samt styrelsens förlag att avslå 
motionen. 
 
Peter Nordahl accepterar styrelsens svar som motionär. 
 
Förbundsmötet beslutade bifalla styrelsens förslag.  
 
 
Motion nr 10: Jämförelsetabeller i årsredovisningen, Stockholms KF 
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Kaj Nyman föredrog motionen och styrelsens syn på den samt styrelsens förlag att uppdra till 
Förbundsstyrelsen att införa utökad statistik om verksamheten i Förbundets 
verksamhetsberättelse inspirerat av motionen, att uppdra till Förbundsstyrelsen att införa viss 
ekonomisk information inklusive flerårsjämförelse i Förbundets verksamhetsberättelse, att avslå 
motionärens förslag om att i varje årsredovisning redovisa jämförelsetabeller i den omfattning 
som beskrivs i motionen, samt att motionen därmed får anses vara besvara 
 
Peter Nordahl accepterar styrelsens svar som motionär. 
 
Förbundsmötet beslutade bifalla styrelsens förslag.  
 
Motion nr 11: Införa mål för ekonomiska nyckeltal, Stockholms KF 
Kaj Nyman föredrog motionen och styrelsens syn på den samt styrelsens förlag att avslå 
motionen. 
 
Peter Nordahl accepterar styrelsens svar som motionär. 
 
Förbundsmötet beslutade bifalla styrelsens förslag.  
 
 
Motion nr 12: Budget- och uppföljnings-pm för evenemang, Stockholms KF 
 
Kaj Nyman föredrog motionen och styrelsens syn på den samt styrelsens förlag att avslå 
motionen. 
 
Martin Sandberg framför att han stödjer styrelsens förslag. 
 
Peter Nordahl instämmer med Martin Sandberg men menar att VM fortfarande innebär en risk 
som medlemmarna uppskattat mer information omkring men han accepterar styrelsens svar som 
motionär. 
 
Förbundsmötet beslutade bifalla styrelsens förslag.  
  
 
Motion nr 15: Lekmannarevisorer, Stockholms KF 
 
Kaj Nyman föredrog motionen och styrelsens syn på den samt styrelsens förlag att avslå 
motionen. 
 
Martin Sandberg framförde att han anser det vore bra med lekmannarevisorer. 
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Kaj Nyman påtalar behovet av auktoriserad revisor och att en lekmannarevisor med det uppdrag 
som föreslås i motionen kring tex trygga idrottsmiljöer är väldigt omfattande om ett omöjligt 
uppdrag att genomföra.  
 
Martin Sandberg yrkar på att förbundsstyrelsen till nästa förbundsmöte utreder frågan och tar 
fram ett förslag kring lekmannarevisorer. 
 
Förbundsstyrelsen accepterar yrkandet.  
 
Förbundsmötet beslutade att uppdra åt förbundsstyrelsen att utreda frågan om 
lekmannarevisorer till förbundsmötet 2022.  
 

Mötets avslutande 
 
Mötesordförande Kristina Thurée förklarade mötet avslutat. 
 
Peter Levin tackade Kristina för ett väl genomfört förbundsmöte, Katarina Henriksson för hennes 
insatser som ordförande och styrelseledamot under alla år. 
 
Katarina Henriksson tackade styrelsen och kansliet för gott samarbete. 
 
Peter Levin tackade Ann-Charlott Ståhl, Johan Oldhoff, Carina Kelly och Ann-Britt Wallin för deras 
tid i styrelsen. Han tackade även avgående valberedning Cia Falkenbäck, Berit Westin och Robert 
Casselbrant, liksom avgående revisorer Patrik Zettergren och Magnus Wennlöf.   

 
Vid protokollet 
 
 
 
Bertil Ahlqvist 
Mötessekreterare 
 
Justeras: 
 
 
 
Kristina Thurée  Johan Eriksson Kina Lassinantti 
  
Mötesordförande  Justerare  Justerare 
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Protokoll fört vid Svenska Konståkningsförbundets Förbundsmöte 
den 26 september 2020 via EasyMeet 
 


Inledning 


Förbundsordförande Katarina Henriksson hälsade alla deltagare varmt välkomna till 2020 års Förbunds-
möte.  


 
Förbundsmötet 2020 


Mötets öppnande 


 
Förbundsordförande Katarina Henriksson hälsade välkommen till det första digitala mötet. 
Inledning, Katarina inledde med att tacka alla fantastiska medlemmar i hela Sverige, alla gör ett 
viktigt arbete för svensk konståkning. Katarina framförde att hon ägnat en stor del av sitt liv åt 
konståkningen och att hon står upp för det hon tror på. Hon lyfte behovet av att vi arbetar 
tillsammans för att motverka de problem som framkommit och att barn och unga alltid ska ha 
trygga och bra miljöer inom konståkningen. Hon betonade att målet framåt är att genomföra 
förändringar och åtgärder för att få bort missförhållanden, att införa förbundsutvecklingsplanen 
och genomföra ett fantastiskt VM trots corona. Detta måste vi alla göra tillsammans.  
 
Parentation, låt oss minnas de som lämnat oss de senaste åren, Birger Rosén 2 oktober 2019, 
förbundsordförande åren 1984-1998 som startade Lerums konståkningsklubb, han blev 80 år. 
Alexander Szabo, 3 juli 2020, ledamot i Skånes konståkningsförbund och ordförande i Halmstad 
Konståkningsklubb, han blev 78 år.  
 
En tyst minut. 
 
Förbundsordförande Katarina Henriksson förklarade Förbundsmötet 2020 för öppnat. 
 


1. Upprop med fullmaktsgranskning och fastställande av röstlängd 


Camilla Fredman föredrog röstlängden: 
 
Föreningar: 


Förening Ombud Förening Ombud 


Alingsås 
Konståkningsklubb 


Maria Johansson Leksands IF Konståkning  Sara Rantapää (res 
Yvonne Norman) 


Backa 
Konståkningsklubb 


Kina Lassinantti Lerums 
Konståkningsklubb 


Cecilia Ihse 
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Boo SK  Fredrik Engström Lidköpings 
Konståkningsklubb 


Eva Karlsson 


Borlänge 
Konståkningsklubb  


Karin Andersen 
Lindström 


Linköpings 
Konståkningsförening 


Marianne Hogner 


Botkyrka 
Konståkningsklubb 


Viktor Alm Luleå Allmänna 
Konståkningsförening  


Kristina Blom 


Djurgårdens IF - 
konståkning  


Leila Eriksson Luleå Konståkningsklubb Marianne 
Johansson 


Ekerö 
Konståkningsklubb 


Tanja Nordebäck Lycksele 
Konståkningsförening 


Anna Lundqvist 


Enebybergs IF 
Konståkning 


Jon Sintorn Lysekils 
Konståkningsklubb 


Sara Johansson 


Falkenbergs 
Konståkningsklubb 


Kjell Henningsson Malmö 
Konståkningsklubb 


Izabell Bond 


Föreningen Göteborgs 
Konståkningsakademi 


Johan Thanasinaris Mörrums 
Konståkningsklubb 


Johan Eriksson 


Föreningen Skating & 
Dance Academy 


Tanja Nordebäck Nacka 
Teamåkningsklubb 


Karin Skarstedt 


Föreningen Solna 
Konståkning 


Håkan Mattisson Orsa Konståkningsklubb Lara Feller 


Föreningen Ytterby 
Kungälvs Konståkare 


Anna Nylén Rosenlunds 
Konståkningsförening 


Sara Davidsson 


Göteborgs 
Konståkningsklubb 


Therese Krook Skärgårdens Sportklubb - 
Konståkning 


Linda Gittelman 


Göteborgs 
Konståkningsklubb 
Synchro 


Ulrik Sandberg Stenungsunds 
Konståkningsklubb 


Krister Persson 


Göteborgs Team- och 
Konståkningsklubb  


Johan Hellström Stockholms Allmänna 
Skridskoklubb 
Konståkning 


Christoffer 
Wedelin 


Halmstads 
Konståkningsklubb 


Helen Rosenberg Stockholms 
Konståkningsklubb 


Pernilla Flisberg 


Hammarö 
Konståkningsklubb 


Maria Samuelsson Strömstad Tanums 
Konståkningsklubb 


Martin Sandberg 


Haninge 
Konståkningsklubb 


Urban Wretling Sundbybergs IK - 
Konståkning 


Karin Skarstedt 


Höörs 
Konståkningsförening 


Carola Skoglund Sundsvalls 
Konståkningsklubb 


Ellen Hintala 


IF Castor Tore Åberg Tibro Konståkningsklubb Claudia 
Gloudemans 


IFK Lidingö 
Konståkningsklubb 


Kristina Björkkvist Tjörns 
Konståkningsklubb 


Martin Sandberg 
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Isdala 
Konståkningsklubb 


Henrik Markusson Umeå IK 
Konståkningsförening  


Elin Norlin 
Wingfors 


KK Iskristallen Sundsvall Fredrik Kuoppa Vallentuna 
Konståkningsklubb 


Ed Fontes 


KK Sollentuna  Karin Queseth Västra Frölunda 
Konståkningsklubb 


Margareta Tohver 


Kungsbacka 
Konståkningsklubb 


Christina Sandberg Östermalms 
Konståkningsklubb 


Thomas Nordahl 


Landvetter 
Konståkningsklubb 


Maria Norling 
  


Distrikt:   


Distrikt Ombud Antal 
röster 


Bohuslän-Dal Martin 
Sandberg 


1 


Göteborg Anne Verbeke 3 


Mellersta 
Norrland 


Marie 
Johansson 


1 


Norra Svealand Linnea Olhans 1 


Norrbotten Erika Blom 1 


Skåne Fredrik 
Granqvist 


2 


Stockholm Peter Nordahl 3 


Västergötland Christer Glantz 1 


Västra Svealand Maria Jansson 1 


Östra Götaland Ulrika 
Ljungdahl 


1 


Östra Svealand Malin Berggren 1 


 
 
 
Antal föreningsröster närvarande:  53 st av 53 möjliga (100 %)  
Antal distriktsröster närvarande: 16 st av 16 möjliga (100 %) 
Antal röster närvarande totalt:  69 st av 69 möjliga (100 %) 


 


Därtill ett stort antal i övrigt närvarande åhörare från föreningar och distrikt runt om i landet.  
 


Beslutades att med godkännande lägga röstlängden till handlingarna. 


 


Martin Sandberg yrkade på att media ska tillåtas delta i förbundsmötet. Katarina Henriksson 
framförde att styrelsens tolkning att inte tillåta. Martin Sandberg begärde votering.  
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Voteringen utföll 34 ja, 33 nej och 2 avstod. Eftersom enkel majoritet krävs vilket betyder 35 
röster enligt stadgarna, avslogs förslaget.  
 


 


2. Fastställande av föredragningslista 


Förelåg föredragningslista enligt stadgarna samt förslag att behandla motionerna 2,13 och 14 
tillsammans samt 3 och 5 tillsammans.  
 
Beslutades att fastställa föredragningslistan med dessa ändringar. 
 


3. Fastställande av mötets behöriga utlysande 


Camilla Fredman föredrog hur kallelse till förbundsmötet gått ut, vilket har skett genom 
kungörande i RF:s officiella kungörelseorgan www.idrottenskungorelser.se, genom e-postutskick 
till samtliga föreningar och distrikt samt fortlöpande information om förbundsmötet på 
skatesweden.se, svenskkonstakning.se samt i sociala medier. 
 
Beslutades att godkänna att förbundsmötet utlysts i enlighet med stadgarna.  
 


4. Val av ordförande för mötet 


Valberedningen föreslog Kristina Thurée till ordförande för mötet. 
 
Beslutades att välja Kristina Thurée till förbundsmötets ordförande. 
 
Ordningsfråga från Martin Sandberg framförde att tempot är lite för högt och att mer tid 
behöver ges vid besluten. 
 
Kristina Thurée tackade för förtroendet och presenterade sig kort. 


5. Val av sekreterare för mötet 


Valberedningen föreslog förbundschef Bertil Ahlqvist att vara mötets sekreterare och föra 
protokoll. 
 
Beslutades att välja Bertil Ahlqvist till förbundsmötets sekreterare. 
 


6. a) Val av två protokolljusterare att jämte ordförande justera protokollet 



http://www.idrottenskungorelser.se/
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Valberedningen föreslog Johan Eriksson och Kina Lassinantti att jämte ordförande justera 
protokollet. 
 
Beslutades att välja Johan Eriksson och Kina Lassinantti att justera protokollet. 


b) Val av två rösträknare 


Valberedningen Nina Bergman och Ulrika Molin föreslogs som röstkontrollanter. 
 
Beslutades att välja Nina Bergman och Ulrika Molin till röstkontrollanter. 
 


7. Behandling av verksamhets- och förvaltningsberättelser 


a. Verksamhetsberättelser 


Mötesordförande förklarade att verksamhetsberättelsen varit utskickad och lämnade ordet fritt 
för kommentarer och synpunkter.  
 
Sara Davidsson påpekade att på sid 60 står det fel förening på Erik Pellnor, ska vara Rosenlunds 
KK 
 
Martin Sandberg påpekade att på sid 57 saknas redovisning av internationell representation 
 
Anna Nylén sid 11, punkter som står där har med kommande verksamhetsår att göra och inte 
genomförda aktiviteter. Kolumnen är överflödig. Camilla Fredman framför a 
tt planering har gjorts under året men genomförandet sker under kommande verksamhetsår. 
Anna Nylén vill att man ser över skrivningen eftersom det är ordinarie verksamhet och inte 
projekt.  
 
Peter Nordahl, undrar varför löner och arvoden för styrelseledamöter redovisas nu och inte har 
gjorts tidigare. Kaj Nyman redogjorde för hur årsredovisningen tas fram, följer K2 som är 
regelstyrt. Kortfattad redovisning och nothänvisning. Tagit in detta nu som en extra del vilket inte 
är standard i denna mall, K2. Har utökat nu efter de frågor som ställts.  
 
Martin Sandberg frågar om ledamöter har haft ersättning från Skatesweden Event AB eftersom 
det inte framgår i årsredovisningen. Kaj Nyman svarade att det finns ett konsultuppdrag till Peter 
Levin i Skatesweden Event i övrigt är det anställd personal i bolaget. Martin Sandberg framför att 
detta kan uppfattas som vänskapskorruption till vilket Kaj Nyman svarar att avtalet har 
förhandlats fram av VD i bolaget och inte av styrelsen.  
 
Peter Nordahl frågar efter förtydligande kring vem som fått vad och när Peter Levin avgick ur 
bolagets styrelse samt att det tidigare meddelats att allt styrelsearbete är ideellt. Kaj Nyman 
svarade att information i årsredovisning har utvecklats för att tydliggöra detta kring arvodering 
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och att Peter Levin ingick i styrelsen under uppbyggnaden av bolaget och att han lämnade den 
styrelsen i augusti och nu har arvoderade uppdrag i bolaget. Allt styrelsearbete är ideellt och inte 
arvoderat.  
 
Martin Sandberg frågar om statistiken på sidan 73 är en riktig ökning eller om den kan vara 
felaktig. Camilla Fredman svarar att statistiken bygger på antalet medlemmar taget ur Aktiv i 
idrott vilket är den källa vi har.  
 
Anna Nylén påtalar att det genomfördes 3 synchro aktiviteter i november 2018 i Landvetter som 
bör tas med i statistiken på sidan 28. Anne Verbeke framför att man alltid kan informera mer och 
uppmanar styrelsen att vara mer transparent framåt samt att utbetalda ersättningar är höga.   
 
Christer Glantz frågar om sidan 45 not 10 och huruvida förbundet sitter fast i ett avtal. Frågan 
skjuts fram till behandlingen av förvaltningsberättelsen. Peter Nordahl framför att han tycker att 
det som varit arvoderade uppdrag egentligen borde vara en del av ordinarie styrelsearbete och 
att det enligt RFs stadgar inte är tillåtet att styrelseledamöter ger varandra uppdrag. Vidare 
konstaterar han att Katarina har haft uppdrag som motsvarar 50-100% arbetstid från 2016 och 
att man borde anställt någon eftersom behovet fanns under lång tid. Kaj Nyman svarar att det 
har varit extraordinära händelser som föranlett detta och att man nu passerat dessa tider och att 
det har bedömts vara separat tidsbegränsade uppdrag som ligger utanför ordinarie 
styrelsearbete som är ideellt.  
 
Marianne Hogner begär streck i debatten. 
Mötesordförande sätter streck i debatten efter de tre talare som finns på talarlistan.  
Christer Glantz framför sin åsikt att man inte ska sitta i en styrelse och fatta beslut om att avlöna 
sig själv.  
 
Peter Nordahl framför att vi måste få diskutera de beslut som fattats under föregående 
verksamhetsår. 
 
Jan Sintorn har problem med uppkopplingen.  
 
Mötet ajourneras av mötesordförande till kl 11.45 
 
Martin Sandberg har en ordningsfråga kring enkel majoritet vid omröstning och vill att detta 
förklaras. 
 
Mötesordförande förklarar att då det finns tre alternativ att rösta på ja, nej och avstå så räknas 
alla röster som inneburit att man klickat på något av alternativen som avgivna röster. Om man 
väljer att inte klicka på något alternativ så räknas den rösten inte in i totalen för vad som avgör 
enkel majoritet.  
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Jan Sintorn som tidigare hade problem med uppkopplingen kommenterar arvoderingsfrågan 
med att den är allvarlig och måste kunna diskuteras. Vidare anser han att styrelsen inte verkar ha 
kunnat skilja på linjearbete och styrelsearbete och att det framåt behövs mer tydlighet och 
guidelines för styrelsen.  
 


b. Förvaltningsberättelser 


Fråga om placeringsriktlinjer från Krister Persson. Kaj Nyman svarade och beskrev de riktlinjer 
som finns. Krister återkom och vill ha förtydligande om man tillåter aktier i portföljen av tex spel, 
tobak. Kaj förtydligade att det finns etiska riktlinjer som undviker tex pornografi, spel etc) 


Anne Verbeke frågade om sponsring på sidan 36. Kaj Nyman och Katarina Henriksson förklarade 
hur jobbet gått till och vad som kommit fram hittills (Dove, Mindler) och att situationen med 
corona och senaste årets publicitet gjort det mer utmanande att få till sponsorsamarbeten och 
att man fokuserat mer på samarbeten där vi kan få hjälp med innehåll och material tex i form av 
iBuild-plattformen som är under utveckling.  


Ed Fontes framför att han inte tycker sig ha fått svar på vilka i styrelsen som fått ersättning för 
vad och hur mycket. Kaj Nyman svarar att det endast är Katarina Henriksson som fått ersättning 
för uppdrag och att i eventbolaget är det enbart Peter Levin som har ett konsultuppdrag samt att 
beloppen till Katarina framgår av årsredovisningen.  


Peter Nordahl frågar om kassaflödet per sista juni samt hur mycket pengar ISU betalat för VM 
och om pengarna finns i förbundet eller bolaget. Kaj Nyman svarar att hela placeringsportföljen 
är att betrakta som likvida medel samt att hittills har 200 000USD betalats ut från ISU för att 
bygga upp VM.  


Martin Sandberg frågar om förbundet kan bli återbetalningsskyldiga till ISU för det utbetalda 
förskottet. Kaj Nyman svarar att vi har en tät dialog med ISU och att förbundet fått garantier från 
ISU att inte lida ekonomisk skada. och ersättning från ISU 


Peter Nordahl frågar om de pengar som betalats ut är öronmärkta för VM och om pengarna då 
finns i bolaget. Kaj Nyman svarar att likviditeten används brett och att man hela tiden försöker 
planera för optimal effektivitet.  


Peter Nordahl frågar om några värdepapper sålts av efter 1 juli. Kaj Nyman svarar nej. 


Marianne Hogner framför en eloge till Kaj Nyman samt begär streck i debatten.  


Mötesordförande sätter streck i debatten.   
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c. Revisorernas berättelser 


Patrik Zettergren, revisor, föredrog revisionsberättelserna för 2018/2019 samt för 2019/2020 
och föreslog förbundsmötet ansvarsfrihet för styrelsen för bägge verksamhetsåren. 
 
Tillägg att förbundets stadgar inte har följts eftersom en ledamot har avgått under perioden och 
därmed har styrelsen inte bestått av tillräckligt många ledamöter. 
 
Martin Sandberg frågade om det ligger i revisorns uppdrag att ta upp arvodering av ledamöter. 
Patrik Zettergren förklarade hur revisorn arbetat och att områden som granskats innefattar 
löner/ersättningar samt områden där risken att göra fel är stor. Martin Sandberg svarade att det 
är skillnad på juridiskt rätt kontra oetiskt beteende.  
 
Peter Nordahl frågade om storleken på beloppen spelar någon roll och om det ska redovisas i 
årsredovisningen. Patrik Zettergren svarade att det är lagstiftning som styr vad som ska ingå i 
årsredovisningen.  
 
Mötesordförande frågar förbundsmötet om åhörare Kerstin Lundberg får yttra sig och 
förbundsmötet beslutar enhälligt att det går bra. 
 
Kerstin Lundbergs fråga läsas upp: Övriga ersättningar 183 000 kr, vilka avses? Peter Levin svarar 
att det är ersättning till fristående konsulter som bistått förbundet under perioden.  


 
Beslutades att med godkännande lägga revisionsberättelserna till handlingarna. 


 
Beslutades att med tillägg på sidan 11, 28, 57 och 60 med godkännande lägga verksamhets- och 
förvaltningsberättelserna till handlingarna samt att fastställa resultat och balansräkning för 
perioden 2018/2019 och 2019/2020. 
 
 


8. Fråga om ansvarsfrihet för förbundsstyrelsens förvaltning 


Förelåg förslag från revisorn att bevilja ansvarsfrihet för styrelsen avseende bägge 
verksamhetsåren. 
 
Krister Persson frågade hur förbundsmötet bör resonera kring ansvarsfrihet avseende dels det 
ekonomiska och revisorernas berättelse och dels de etiska och moraliska delar som diskuterats 
på mötet. 
 
Mötesordförande förklarade att ansvarsfrihet konkret innebär att om det inte beviljas har man 
en öppning, och bör då också vara beredd att gå vidare och väcka skadeståndstalan om styrelsen 
åsamkat förbundet ekonomisk skada.  Revisor Patrik Zettergren förtydligade att om ekonomisk 
skada orsakats av oegentligheter ska man gå vidare med polisanmälan och begära skadestånd.  
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Beslutades att ge styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2018/2019 resp. 2019/2020. 
 


9. Behandling av förslag till verksamhetsinriktning och ekonomisk plan för 
förbundet 


Katarina Henriksson presenterade förslaget till verksamhetsinriktning för perioden 2020-2022 
som i förväg sänts ut till samtliga föreningar och distrikt samt delats ut till de närvarande på 
Förbundsmötet.  


Kaj Nyman presenterade styrelsens förslag till ekonomisk plan för perioden 2020-2022. Specifikt 
lyftes de risker kring utvecklingen av bidragsdelen från RF som finns när bidragsystemet 
förändras, han förtydligade också att vissa personalkostnader ligger i projektkostnader när 
arbetet är knutet till ett specifikt projekt. Vidare gick Kaj Nyman specifikt igenom budgeten för 
VM där det finns osäkerhet pga corona.  


Martin Sandberg frågade om garantierna kring VM är ett noll-resultat eller en vinst. Kaj Nyman 
svarade att garantierna är att förbundet ska vara skadefria.  


Peter Nordahl menade att det är naivt att inte inse pandemins storlek och att det måste finnas 
garantier men kommer förbundet nöja sig med att inte göra en förlust. Kaj Nyman svarade att 
målsättningen är att göra vinst men att vi är garanterade att inte göra en förlust. Katarina 
Henriksson kompletterade med information att ISU är väldigt angelägna om att VM genomförs 
och att dialogen är pågående kring de ekonomiska förutsättningarna.  


Anne Verbeke efterfrågar en plan B och en plan C om VM inte kan genomföras. Kaj Nyman svarar 
att det jobbas med många olika scenarion och att resultatet kan bli allt mellan 0 och 20 miljoner i 
överskott men alltså ingen förlust.  


Mötesordförande konstaterar att ett medskick till styrelsen är att vara transparanta i 
kommunikationen framåt.  


Anne Verbeke frågar när brytpunkten är, när måste ett beslut om att ställa in VM tas. Katarina 
Henriksson svarar att dialogen med ISU pågår löpande och att beslutet är ISUs och inte SKFs. 


Christer Glantz frågar om förbundet har råd att gå med förlust under 2021/2022 och 2022/2023 
om VM blir ett noll-resultat ekonomiskt. Kaj Nyman svarar att förbundet klarar detta eftersom 
tidigare överskott måste användas i verksamheten.  


Mötesordförande ajournerar mötet i 10 minuter.  
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Beslutades att fastställa verksamhetsinriktning och ekonomisk plan (fastställs under punkt 11) 
för 2020/2021 och 2021/2022.  


 


10. Behandling av styrelsens förslag och av motioner som getts in i enlighet med 
6 kap §4 


 
Motion nr 1: Vägledning av ansvarsområden, Lerums KK mfll föreningar Göteborg 
Peter Levin redogjorde för styrelsens syn på motionen samt styrelsens förslag att 4.1 anses 
besvarat genom förbundsutvecklingsplanen samt avslag på 4.2 och att motionen därmed är 
besvarad.  
 
Cecilia Ihse yrkade bifall på motionen och begärde votering.  
 
Voteringen utföll 48 röster för styrelsens förslag och 15 röster för motionären, 1 röst avstod, 5 
röster avgavs ej. 
 
Beslutades: att godkänna styrelsens förslag 
 
Motion nr 2: Ändring SKF:s stadgar och beslut innehav av Skatesweden Events AB. Lerums KK mfl 
föreningar i Göteborg 
Peter Levin och Kaj Nyman redogjorde för styrelsens syn på motionen och styrelsens förslag 
vilket innebär bifall till godkännande av att SKF bildat och äger Skatesweden Event AB men att 
stadgeändringen behandlas under punkten 10 b 1 i dagordningen, avslag till 4.2 och 4.3 samt 
bifall till stadgeändring 4.4 som också den behandlas under 10 b 1 i dagordningen.  
 
Anne Verbeke yrkar på att varje att-sats hanteras separat.  
 
Maria Johansson yrkar bifall till motionen.  
 
Anne Verbeke yrkar på att hela SKFs styrelse också utgör styrelse i Skatesweden Event. 
 
För 4.1 finns bara ett förslag, styrelsens förslag. Beslutades: bifalla styrelsens förslag på bifall. 
 
För 4.2 röstades om motionärens förslag och styrelsens förslag. Röstningen utföll: 43 för 
styrelsens förslag, motionärens förslag 16, avstår 1 och 9 ej avlagda röster.  
Beslutades bifalla styrelsens förslag på avslag. 
 
För 4.3 Motionärens förslag om distriktsrepresentation i Skateswedens Events styrelse mot Anne 
Verbekes förslag om personunion. Omröstningen utföll Anne Verbekes förslag 23, Motionärens 
förslag 27, 11 avstår och 8 ej avgivna röster.  
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Röstades sedan om motionärens förslag mot styrelsens förslag, röstningen utföll styrelsens 
förslag 30, motionärens förslag 24, 2 avstår och 13 ej avgivna röster.  
Beslutades bifalla styrelsens förslag på avslag. 
 
För 4.4 finns bara ett förslag eftersom styrelsen menar att delar av förslaget redan hanteras 
genom att årsredovisningar för det helägda bolaget kommer presenteras på förbundsmöten. 
Beslutades bifalla styrelsens förslag på avslag. 
 
För 4.5 anses besvarad genom att delar av förslaget förs in i stadgarna 
 
Motion nr 13: Sammansättning av dotterbolagens styrelse, Stockholms KF 
Peter Levin redogjorde för motionen om att distrikten ska utse minst två styrelseledamöter i 
Skatesweden Events styrelse och att SKF och distrikt tillsammans ska utse ordförande i bolagets 
styrelse. Styrelsen i SKF anser att den har rätt att utse ledamöter utifrån kompetens eftersom 
bolaget är ett helägt dotterbolag och yrkar avslag på motionen.  
 
Anne Verbeke yrkar på att SKF styrelse även ska vara styrelse i Skatesweden event AB.  
 
Peter Nordahl yrkar bifall till motionen.  
 
Omröstning om Ann Verbekes förslag mot motionärens förslag. Utfall Motionärens förslag 25, 
Anne Verbekes förslag 24, 13 avstår och 5 ej avlagda röster.  
 
Omröstning om motionärens förslag mot styrelsens förslag på avslag utföll: styrelsens avslag 35, 
motionärens förslag 25, 2 avstår och 7 ej avlagda röster.  
 
Beslutades bifalla styrelsens förslag på avslag 
 
Motion nr 14: Ägardirektiv för förbundets dotter- och intressebolag, Stockholms KF 
Kaj Nyman redogjorde för styrelsens syn på motionen om och yrkade avslag på motionen. Inga 
yrkande eller andra förslag förelåg.  
 
Beslutades bifalla styrelsens förslag på avslag.  
 
Motion nr 3: Förutsättningar fördelning av elitserie- och A-serietävlingar 
Peter Levin redogjorde för styrelsens syn på motionen angående garanterad ekonomisk vinst för 
arrangören vid elitserietävlingar och A-tävlingar och yrkar avslag på motionen.  
 
Cecilia Ihse yrkar bifall till motionen. 
 
Maria Johansson förstår styrelsens inställning men gör ett medskick om att se över hur vi kan få 
bättre balans i ekonomin framöver.  
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Thomas Nordahl framför att det är farligt att garantera vinst och att det kan sätta förbundet i en 
rävsax.  
Omröstningen utföll Styrelsens förslag 54, motionärens förslag 11, 1 avstod och 3 ej avlagda 
röster.  
 
Beslutades bifalla styrelsens förslag på avslag 
 
Motion nr 5: Ekonomiska förutsättningar arrangemang av elitserietävlingar, Stockholms KF 
Peter Levin redogjorde för motionen och för styrelsens inställning att avslå motionärens förslag 
om att anmälningsavgifterna ska tillfalla arrangören direkt, att avslå motionärens förslag om att 
SDF ensamma ska kunna vara arrangör av elitserietävlingar, att avslå motionärens förslag om att 
förbundet inte ska ta någon del av utjämningspengarna, att bifalla yrkandet om detaljerad 
redovisning av utjämningspengarna.  
 
Peter Nordahl menar att distriktet kan vara arrangör för tävlingar och därmed skapa en modell 
som stöttar föreningarna.  
 
Karin Queseth yrkar bifall till motionen.   
 
Anne Verbeke yrkar bifall till 4.2 att distrikt ska kunna vara arrangör av tävlingar samt att varje 
att-sats ska behandlas var för sig.  
 
Omröstningen utföll för 4.1 styrelsen 53, motionären 9, avstod 1 och 6 ej avlagda röster. 
Beslutades att bifall styrelsens förslag på avslag.  
Omröstningen utföll för 4.2 Styrelsen 32, motionären 27 och 10 ej avlagda röster.  
Beslutades att bifalla styrelsens förslag på avslag 
Omröstningen utföll för 4.3, styrelsen 51, motionären 13, 1 avstod och 4 ej avlagda röster. 
Beslutades bifalla styrelsens förslag på avslag 
4.4 om detaljerad redovisning ansågs av förbundsmötet vara besvarad. 
 
Motion nr 4: Valbarhet till förbundsstyrelsen, Bohuslän-Dals KF 
Kaj Nyman redogjorde för styrelsens förslag att uppdra till Förbundsstyrelsen att genomföra en 
konsekvensanalys av en eventuell begränsningsregel i fråga om mandatperiod för 
förbundsstyrelseuppdrag, att till nästkommande ordinarie Förbundsmöte återkomma med en 
rapport om utfallet av Förbundsstyrelsens utredning, inklusive ett förslag till beslut, samt att 
motionen därmed får anses vara besvarad.  
 
Erika Blom yrkade bifall till styrelsens förslag.  
 
Martin Sandberg yrkar bifall till motionen och yrkar på ett omedelbart införande. Kaj Nyman 
framför att ett omedelbart införande och därmed retroaktivitet kan vara problematiskt.   
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Marie Johansson framför att mellersta Norrland inte vill ha någon begränsning och att 
förbundsmötet har möjlighet att förändra styrelsen på varje förbundsmöte. 
 
Christer Glantz menar att förbundsstyrelsen inte bör göra en konsekvensanalys.  
 
Marianne Hogner yrkar avslag på både motionen och på styrelsens förslag till konsekvensanalys. 
 
Martin Sandberg framför att han informerat valberedningen o förslaget i förväg och att det 
därmed borde gjorts förberedelser om förbundsmötet beslutar om omedelbart införande.   
 
Maria Johansson yrkar på 12 års begränsning istället för 8 år.  
 
Mötesordförande ställer upp propositionsordningen, först röstas om begränsning i mandattid  
eller inte. Om det beslutas om begränsning ställs 12 år mot 8 år. Om det röstas för ingen 
begräsning ställs styrelsens förslag om konsekvensutredning mot avslag. 
Omröstning: styrelsens förslag 41, motionärens förslag 26, 2 ej avgivna röster 
 
Omröstning: styrelsens förslag mot avslag till konsekvensutredning, styrelsen 43 och avslag 22, 1 
avstår och 3 ej avgivna röster.  
 
Beslutades bifalla styrelsens förslag. 
 
Sara Danielsson ställde en ordningsfråga om förbundsmötet ska göras klart eller ajourneras till en 
senare tidpunkt.  
 
Mötesordförande ajournerade mötet i 5 minuter.  
 
Mötesordförande redogjorde för förslaget att antingen göra klart i dag eller ajournera mötet till 
fredag den 2 oktober.  
 
Krister Persson föreslog att göra klart men ändra dagordningen och ta valen före resten av 
motionerna.  
 
Sara Davidsson yrkar på omröstning. 
 
Marianne Hogner stödjer förslaget att göra klart men ändra ordningen så valen tas före 
motionerna. Peter Nordahl, Martin Sandberg och Marie Johansson stödjer att göra klart mötet 
idag. 
 
Omröstning om mötet ska ajourneras genomfördes och utföll 56 röster för att göra klart i dag, 11 
röster för att ajournera, 2 ej avlagda röster.  
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Förbundsmötet beslutade att slutföra förhandlingar men ändra ordningen i dagordningen så att 
valen tas före resterande motioner men efter styrelsens förslag till förbundsmötet.  
 
Styrelsen förslag 
 
a)  Stadgeändringar 
 
Peter Levin redogjorde för styrelsens förslag till stadgeändringar som sänts ut till föreningar och 
distrikt i förväg. 
 
Förbundsstyrelsen föreslår förbundsmötet att besluta om följande ändringar i 4 kap, 2 §: Vid 


förbundsmötet har; − varje ansluten förening, som fullgjort sina skyldigheter enligt 8 kap. 5 § 3-4 


punkterna, en (1) röst. − varje SDF en (1) röst och ytterligare en (1) tilläggsröst för varje påbörjat 
femtal föreningar inom distriktet utöver fem (5) – dock högst tre (3) röster. För att tilläggsröst 
ska komma ifråga krävs att vederbörande förening har minst 30 aktiva och betalande 
medlemmar samt har fullgjort föreningens skyldigheter enligt dessa stadgar. Antalet aktiva 
medlemmar intygas av föreningens revisor. Underlag för beräkning av antalet röster enligt ovan 
ska tas fram varje år med utgångspunkt från förhållandena per den 30 juni ska vara det läge som 
gällde den 30 juni före förbundsmötet. 
 
Förbundsstyrelsen föreslår förbundsmötet att besluta om följande ändringar i 8 kap, 5 §: 
Punkterna 3 och 4 ersätts med ny punkt 3. Efterföljande punkter får ny numrering. 3. årligen 
betala årsavgift och avge årsrapport enligt de anvisningar som förbundsstyrelsen föreskriver 
 
Förbundsstyrelsen föreslår förbundsmötet att besluta om följande ändringar i 4 kap. 5 §: 7. 
behandling av verksamhetsberättelse och årsredovisning verksamhets- och 
förvaltningsberättelser: a) förbundsstyrelsens verksamhetsberättelser för Förbundet samt för 
Anderbergsfonden senast förflutna förflutet verksamhetsår, b) förbundsstyrelsens 
förvaltningsberättelser årsredovisning för Förbundet inklusive dotterbolag samt för 
Anderbergsfonden senast förflutna verksamhetsår, c) revisorernas berättelser för samma tid, 
 
Förbundsstyrelsen föreslår förbundsmötet att besluta - att 4 kap. 5 §, punkt 19 utgår och 
efterföljande punkter får ny numrering. - att ändringen träder i kraft omedelbart 19. val av två (2) 
övriga ledamöter i Etik- och disciplinnämnden för en tid av två (2) år, 
 
Förbundsstyrelsen föreslår förbundsmötet att besluta om följande ändringar i 5 kap: 
Ny lydelse: 3 § Bestraffningsärenden Med stöd av 14 kap. 8 § RF:s stadgar utgör Etik- och 
Disciplinnämnden förbundets bestraffningsorgan i samtliga ärenden enligt 14 kap. RF:s stadgar. 
Etik- och Disciplinnämndens bestraffningsbeslut får överklagas till RIN (Riksidrottsnämnden) 
senast inom två (2) veckor från den dag beslutet meddelades. 4 § Prövningsrätt 
Förbundsstyrelsen utövar prövningsrätt enligt 15 kap. RF:s stadgar. Beslut enligt 15 kap. 1 § 
första stycket och 3 § första stycket punkterna 1 och 3 RF:s stadgar ska vid överklagande till 
Förbundet prövas av förbundsstyrelsen. Förbundsstyrelsen har rätt att överlåta denna 
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beslutanderätt till annat organ inom förbundet. Förbundsstyrelsens beslut i ärende enligt 15 kap. 
RF:s stadgar får överklagas till RIN (Riksidrottsnämnden) senast inom två (2) veckor från den dag 
beslutet meddelades. 
Förbundsstyrelsen föreslår att i 5 kap. 2 §, görs ett tillägg med följande lydelse: 
”Förbundsstyrelsen har rätt att, med beaktande av bl.a. RF:s stadgar, besluta att viss verksamhet 
ska bedrivas i aktiebolagsform.” 
 
Martin Sandberg yrkade på avslag på ändringen i 4 kap §2 eftersom nuvarande skrivning är för 
tuff men förslag är inte tillräckligt tydligt. 
 
Omröstningen utföll styrelsens förslag 50. Martin Sandbergs yrkande 13, 6 ej avlagda röster. 
 
Beslutades att bifalla styrelsens förslag till stadgeändringar. 


 
b) Handlingsplan 
 
Bertil Ahlqvist redogjorde för förslaget av en handlingsplan kopplad till resultatet av den externa 
utredning som genomförts.  


 
Beslutades att bifalla styrelsens förslag till handlingsplan. 


11. Fastställande av föreningarnas årsavgift och ekonomisk plan för förbundet för 
nästkommande tvåårsperiod  


Styrelsen föreslår att föreningarnas årsavgift till förbundet förblir oförändrad (3 000 kr per 
förening) nästkommande tvåårsperiod samt att fastställa den ekonomiska planen.  
 
Beslutades att för perioden 2020-2022 fastställa föreningarnas årsavgift till 3 000 kr per förening 
samt fastställa den ekonomiska planen.  
 
 


12. Val av förbundsordförande, tillika styrelsens ordförande för en tid av två år 


Valberedningens ordförande Cecilia Falkenbäck och Berit Westin berättade om hur 
valberedningens arbete gått till. Dom berättade även att valberedningen utsatts för försökt till 
påtryckning och även hot vilket dom anmält till RIN. Uttrycker förtroende för nuvarande styrelse 
men vill också ha förnyelse varför man föreslår 3 nya ledamöter. Valberedningen vill presentera 
förslaget i sin helhet för att sammansättningen hänger ihop.  
 
Mötesordförande framför att när man nominerar eller förordar någon kandidat ska man prata 
för den kandidaten, inte mot andra kandidater.  
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Valberedningen föreslog omval av Katarina Henriksson till förbundets ordförande för ytterligare 
en period av två år. 
 
Peter Nordahl yrkar på att Katarina Henriksson inte är valbar eftersom han menar att hon ska 
anses vara arbetstagare, vidare yrkar Peter på omröstning om Katarina Henriksson ska anses vara 
valbar.  
 
Mötesordförande framför att man ska anses vara arbetstagare om det finns ett anställningsavtal 
och att man uppbär arvode tillfälligt eller temporärt ska det inte anses vara definierat som 
arbetstagare.  
 
Kaj Nyman framför att Katarina Henriksson inte uppbär några arvoderade uppdrag just nu och de 
uppdrag som funnits tidigare har varit projektuppdrag.  
 
Valberedningen har tolkat stadgarna utifrån att Katarina inte haft en anställningsroll och anser 
därför att hon är valbar.  
 
Jan Sintorn frågar om valberedningens oenighet kring nomineringen av Katarina baseras på 
tolkningen om valbarhet. Valberedningen svarar att oenigheten inte beror på valbarhetsfrågan.  
 
Peter Nordahl yrkar på att förbundsmötet ska besluta om Katarina Henriksson är valbar eller inte.  
 
Ed Fontes framför att frågan handlar om moral och tycker att han fortfarande inte fått svar om  
de olika konsultarvoden som betalats ut.  
 
Martin Sandberg framför att han i samtal med RFs chefsjurist fått besked om att förbundsmötet 
måste bena ut vad som gäller utifrån längd på uppdrag, om det är knutet till enskild person och  
jävighet utifrån uppdraget och framför att han anser att Katarina är en arbetstagare.  
 
Tanja Nordebäck nominerar Ingela Strid till ordförande posten.  
 
Erika Blom framför att hon anser att Katarina Henriksson är valbar. 
 
Marie Johansson framför stor tacksamhet för det Katarina Henriksson bidragit med till 
konståkningen och stödjer valberedningens förslag och hon anser att arvoderingen som 
förekommit inte utgjort ett hinder för omval.  
 
Jon Sintorn framför att man som ombud måste få säga vad man tycker både för och emot 
kandidater och att han anser att valbarheten är tveksam gällande Katarina Henriksson.  
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Peter Nordahl framför att han har dokumentation som styrker att i maj 2019 hade Katarina 
Henriksson ersättning motsvarande 50% av en tjänst som sedan höjdes till 100% av en tjänst och 
att styrelsen gjort om ett ideellt uppdrag till en anställning.  
 
Marianne Hogner begär streck i debatten. 
Fredriks Granqvist anser att Katarina Henriksson är valbar.  
 
Valberedningen förtydligar att dom anser att frågan om anställning och valbarhet gäller 
tidpunkten för förbundsmötet och inte tidigare.  
 
Peter Nordahl framför att det är märkligt att ersättning till Katarina upphört just nu efter flera år 
och tycker att det inte hänger ihop.  
 
Mötesordförande beslutar om streck i debatten och omröstning om valbarhet.  
 
Omröstningen utföll 27 för valbarhet och 40 mot valbarhet, 1 avstod och 1 röst som ej avgivits. 
 
Förbundsmötet beslutar att Katarina Henriksson inte är valbar till ordförande. 
 
Nomineringar till ordförande: 
Tanja Nordebäck nominerar Ingela Strid.  
Martin Sandberg nominerar Helena Rosén Andersson som ordförande. Marianne Hogner 
nominerar Helena Rosén Andersson. Anne Verbeke stöttar Martin Sandbergs förslag. Kjell 
Henningsson stöttar Helena Rosén Andersson.  
Johan Thanasinaris nominerar Johan Aldergren 
Therese Krok nominerar Anna Nylén men Anna meddelar att hon inte står till förfogande.   
Erika Blom nominerar Kaj Nyman 
 
Omröstning: 
Helena Rosén Andersson 32 röster 
Kaj Nyman  24 röster 
Ingela Strid  7 röster 
Johan Aldergren 3 röster 
 
Beslutades att välja Helena Rosén Andersson till förbundsordförande för en tid av två år. 
 


13. Val av två (2) övriga ledamöter för en tid av fyra (4) år 


Valberedningen föreslog omval av Peter Levin och nyval av Fredrik Lagergren för en period av 
fyra (4) år.  
 
Peter Nordahl nominerar Anna Christiansson. 
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Johan Thanasinaris nominerar Johan Aldergren. 
 
Omröstning 
Peter Levin   35 röster 
Johan Aldergren  5 röster 
Fredrik Lagergren  60 röster 
Anna Christiansson 34 röster 
 
Beslutades att välja ledamöter i enlighet med Valberedningens förslag: 


Peter Levin  2020-2024  


Fredrik Lagergren 2020-2024 


 
 


14. Val av två (2) övriga ledamöter för en tid av två (2) år 


Valberedningen föreslog omval av Carina Kelly och nyval av Caroline Frank för en period om två 
(2) år. Carina Kelly meddelar att hon inte längre står till förfogande. 
 
Peter Nordahl nominerar Sanela Lundqvist. 
Göteborgs Konståkningsakademi nominerar Johan Aldergren men pga jämställdhetsreglerna är 
han inte valbar. 
Kristina Blom nominerar Erika Blom  
Therese Krok nominerar Anna Nylén men Anna meddelar att hon inte står till förfogande. 
 
Omröstning 
Caroline Frank 64 röster 
Sanela Lundqvist  40 röster 
Erika Blom  26 röster 
 
Beslutades att välja ledamöterna: 


Sanela Lundqvist 2020-2022 


Caroline Frank 2020-2022 


 
 


15. Ev. fyllnadsval  
 
Fyllandsval av ledamot aktuellt efter Helena Rosén Andersson valts till förbundsordförande. 
Valberedningen föreslog fyllnadsval av Erika Blom för perioden 2018-2022. 
 
Peter Nordahl nominerar Anna Christiansson 
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Therese Krok nominerar Anne Verbeke men Anne meddelar att hon inte står till förfogande.  
 
Tomas Nordahl framför att geografisk spridning är viktigt och att styrelsen inte ska vara 
koncentrerad till enbart Stockholm och Göteborg. 
 
Marie Johansson framför att geografisk spridning är mycket viktigt och förordar Erika Blom.  
 
Peter Nordahl framför att kompetens är viktigast.  
 
Omröstning 
Anna Christiansson 29 röster 
Erika Blom  38 röster 
 


Beslutades att välja ledamot i enlighet med Valberedningens förslag: 


Erika Blom 2018-2022 


 
 


16. Val av en revisor och en personlig ersättare till denne för en tid av två år 


Valberedningen föreslog mötet att välja Patrik Zettergren till ordinarie revisor. Till personlig 
ersättare föreslogs Magnus Wennlöf. 
 
Peter Nordahl nominerar auktoriserad revisor Jan Karlestedt  
 
Omröstning 
Patrik Zettergren 24 röster 
Jan Karlestedt 40 röster 
 
Magnus Wennlöf drar tillbaka sin kanditatur.  
 
Valberedningen kommenterar att normalt finns personlig ersättare från samma byrå.  
 
Peter Nordahl nominerar Olle Rottbers till personlig ersättare. 
 
Beslutades att välja Jan Karlestedt som ordinarie revisor och Olle Rottbers till personlig ersättare 
för en tid av två (2) år. 
 
 


17. Val av ordförande i Etik- och Disciplinnämnden för en tid av två år 


Valberedningen föreslog mötet omval av Björn Sahlin till ordförande för en tid av två (2) år. 







 


20 


 


 
Beslutades att välja Björn Sahlin till ordförande i Etik- och Disciplinnämnden för en tid av två (2) 
år. 2020-2022 
 
 


18. Val av två övriga i Etik- och Disciplinnämnden för en tid av fyra år 


Valberedningen föreslog mötet omval av Nanna Stranne och nyval av Anna Medin till ledamöter 
för en tid av fyra (4) år. 
 
Beslutades att välja ledamöter i enlighet med Valberedningens förslag: 


Anna Medin  2020-2024 
Nanna Stranne  2020-2024 


 


19. Val av ordförande samt två ledamöter i valberedningen för en tid av två år 


Martin Sandberg nominerar Peter Nordahl till ordförande och Krister Persson till ledamot.  
Karin Skarstedt nominerar Johan Oldhoff som ledamot eller ordförande 
Marie Johansson nominerar Lina Thors 
Peter Nordahl meddelar att han drar tillbaka sin kandidatur. 
 
Beslutades att välja valberedning för en tid av två år enligt följande: 


 Johan Oldhoff,  Ordförande 


 Krister Persson,  ledamot 


 Lina Thors,   ledamot 


 
 


20. Val av ombud och suppleanter till Riksidrottsmötet (RIM) 


Förelåg förslag att ge Förbundsstyrelsen i uppdrag att utse representanter till Riksidrottsmötet. 
 
Beslutades att uppdra åt Förbundsstyrelsen att utse representanter till Riksidrottsmötet. 
 
 
Mötesordförande återupptar punkten 10 om behandling av inkomna motioner 


Behandling av styrelsens förslag och av motioner som getts in i enlighet med 6 


kap §4  


 







 


21 


 


Motion nr 6: Utvidgande av tävlingskalender för stjärn- och klubbtävlingar, Stockholms KF 
Peter Levin redogjorde för motionen och styrelsens inställning och att yrkandet enligt 4.1 anses 
tillgodosett, att avslå motionärens förslag om att låta stjärn- och klubbtävlingar starta första 
helgen i oktober i stället för november, att Förbundsmötet uppdrar till Förbundsstyrelsen att till 
säsongen 2021/2022 utvärdera i vilken utsträckning stjärn- och klubbtävlingar kan tillåtas 
samtidigt som SM, samt att motionen därmed får anses vara besvarad. 
 
Karin Queseth framför att det just nu är en väldigt kort säsong och att man vill ha fler tävlingar 
och fler möjligheter att ordna tävlingar och yrkar bifall till motionen.  
 
Marianne Hogner framför att det vore bra om tävlingarna kan komma igång lite tidigare på 
säsongen.  
 
Marie Johansson vill ha en mjukare start på säsongen och att den kan komma igång i mitten av 
oktober.  
 
Urban Wretling framför att säsongen gärna får förlängas in i april. 
 
Fredrik Granqvist stödjer motionen och yrkar bifall. 
 
Anne Verbeke stöttar motionen i sin helhet.  
 
Peter Levin framför att utmaningarna kvarstår och det kommer bli krockar mellan stjärntävlingar 
och a-tävlingar vad gäller resurser om det ändras i linje med motionen.  
 
Claudia Gloudemans framför att mindre distrikt kommer få svårt att fylla sina tävlingar om 
Stockholm och Göteborg anordnar ännu fler tävlingar. 
 
Anne Verbeke förtydligar att dom inte vill ha fler tävlingar bara längr tid att genomföra dom på.  
 
Peter Levin betonar att om klubb och stjärntävlingar genomförs tidigare så kommer det 
konkurrera med a-tävlingar men styrelsen ändrar sitt förslag till att tävlingarna kan starta i mitten 
av oktober.  
 
Omröstningarna utföll: 
4.1 styrelsen 24 röster, motionären 31 röster, 13 ej avlagda röster 
4.2 styrelsens förslag 25 röster, motionärens förslag 31 röster, 13 ej avlagda röster 
4.3 styrelsens förslag 22 röster, motionärens förslag 32 röster, 1 avstod, 14 ej avlagda röster. 
 
Förbundsmötet beslutade bifalla motionen: 
4.1 Att Svenska Konståkningsförbundet ska från och med säsongen 2020/2021 låta distrikten 
själva disponera ut stjärntävlingar utan godkännande av Svenska Konståkningsförbundet.  
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4.2 Att Svenska Konståkningsförbundet ska från och med säsongen 2020/2021 låta stjärn- och 
klubbtävlingarna starta första helgen i oktober istället för november under tävlingsåret.  
4.3 Att Svenska Konståkningsförbundet ska från och med säsong 2020/2021 tillåter stjärn- och 
klubbtävlingar att arrangeras under samma helg som SM ligger. 
 
 
Motion nr 7: Rutiner och processer kring anmälningar som inkommer till distrikten och SKF, 
Stockholms KF 
Peter Levin redogjorde för motionen och styrelsens syn på den, att bifalla motionärens förslag 
och uppdra till Förbundsstyrelsen och Etik- och disciplinnämnden att ta fram en tydlig process 
och riktlinjer för hur anmälningar skall hanteras. att uppdra till Förbundsstyrelsen att utarbeta 
råd om hur ärenden kan och bör hanteras innan de blir formella anmälningar samt att motionen 
därmed får anses vara besvarad. 


 
Marianne Hogner framförde att det är viktigt med en tydlig gång och tydliga råd och riktlinjer.  
 
Peter Nordahl som motionär framförde att man eftersträvar en gemensam tydlighet och att 
motionären därmed godtar styrelsens svar. 
 
Förbundsmötet beslutade bifalla styrelsens förslag.  
 
Motion nr 8: Publicering av årsredovisningar på förbundets hemsida, Stockholms KF 
Kaj Nyman föredrog motionen och styrelsens syn på den samt styrelsens förlag att uppdra åt 
Förbundsstyrelsen att årligen tillhandahålla en sammanfattande rapport av årsredovisningar för 
Förbundet samt dotter- och intressebolag inom tre månader från verksamhetsårets slut, att avslå 
motionärens förslag om att publicera årsredovisningen på förbundets hemsida snarast efter varje 
årsbokslut, samt att motionen därmed får anses vara besvarad. 
 
Peter Nordahl framför att han accepterar styrelsens förslag på svar och att motionären därmed 
är nöjd.  
 
Förbundsmötet beslutade bifalla styrelsens förslag.  
 
Motion nr 9: Styrning mot ekonomiska nyckeltal, uppföljning och redovisning, Stockholms KF 
Kaj Nyman föredrog motionen och styrelsens syn på den samt styrelsens förlag att avslå 
motionen. 
 
Peter Nordahl accepterar styrelsens svar som motionär. 
 
Förbundsmötet beslutade bifalla styrelsens förslag.  
 
 
Motion nr 10: Jämförelsetabeller i årsredovisningen, Stockholms KF 
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Kaj Nyman föredrog motionen och styrelsens syn på den samt styrelsens förlag att uppdra till 
Förbundsstyrelsen att införa utökad statistik om verksamheten i Förbundets 
verksamhetsberättelse inspirerat av motionen, att uppdra till Förbundsstyrelsen att införa viss 
ekonomisk information inklusive flerårsjämförelse i Förbundets verksamhetsberättelse, att avslå 
motionärens förslag om att i varje årsredovisning redovisa jämförelsetabeller i den omfattning 
som beskrivs i motionen, samt att motionen därmed får anses vara besvara 
 
Peter Nordahl accepterar styrelsens svar som motionär. 
 
Förbundsmötet beslutade bifalla styrelsens förslag.  
 
Motion nr 11: Införa mål för ekonomiska nyckeltal, Stockholms KF 
Kaj Nyman föredrog motionen och styrelsens syn på den samt styrelsens förlag att avslå 
motionen. 
 
Peter Nordahl accepterar styrelsens svar som motionär. 
 
Förbundsmötet beslutade bifalla styrelsens förslag.  
 
 
Motion nr 12: Budget- och uppföljnings-pm för evenemang, Stockholms KF 
 
Kaj Nyman föredrog motionen och styrelsens syn på den samt styrelsens förlag att avslå 
motionen. 
 
Martin Sandberg framför att han stödjer styrelsens förslag. 
 
Peter Nordahl instämmer med Martin Sandberg men menar att VM fortfarande innebär en risk 
som medlemmarna uppskattat mer information omkring men han accepterar styrelsens svar som 
motionär. 
 
Förbundsmötet beslutade bifalla styrelsens förslag.  
  
 
Motion nr 15: Lekmannarevisorer, Stockholms KF 
 
Kaj Nyman föredrog motionen och styrelsens syn på den samt styrelsens förlag att avslå 
motionen. 
 
Martin Sandberg framförde att han anser det vore bra med lekmannarevisorer. 
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Kaj Nyman påtalar behovet av auktoriserad revisor och att en lekmannarevisor med det uppdrag 
som föreslås i motionen kring tex trygga idrottsmiljöer är väldigt omfattande om ett omöjligt 
uppdrag att genomföra.  
 
Martin Sandberg yrkar på att förbundsstyrelsen till nästa förbundsmöte utreder frågan och tar 
fram ett förslag kring lekmannarevisorer. 
 
Förbundsstyrelsen accepterar yrkandet.  
 
Förbundsmötet beslutade att uppdra åt förbundsstyrelsen att utreda frågan om 
lekmannarevisorer till förbundsmötet 2022.  
 


Mötets avslutande 
 
Mötesordförande Kristina Thurée förklarade mötet avslutat. 
 
Peter Levin tackade Kristina för ett väl genomfört förbundsmöte, Katarina Henriksson för hennes 
insatser som ordförande och styrelseledamot under alla år. 
 
Katarina Henriksson tackade styrelsen och kansliet för gott samarbete. 
 
Peter Levin tackade Ann-Charlott Ståhl, Johan Oldhoff, Carina Kelly och Ann-Britt Wallin för deras 
tid i styrelsen. Han tackade även avgående valberedning Cia Falkenbäck, Berit Westin och Robert 
Casselbrant, liksom avgående revisorer Patrik Zettergren och Magnus Wennlöf.   


 
Vid protokollet 
 
 
 
Bertil Ahlqvist 
Mötessekreterare 
 
Justeras: 
 
 
 
Kristina Thurée  Johan Eriksson Kina Lassinantti 
  
Mötesordförande  Justerare  Justerare 
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